


qloSA kARikATURA

DRAGOCENA IGRAČKA
Ko sem bil še majhen, mi je ati nekoč kupil pravi avtobus, seveda lesen. Bil je moja najbolj 

dragocena igračka in čuval sem ga kot punčico svojega očesa. Z mano je spal, spremljal me je od 
jutra do večera. Za moje tovariše v igri je bil nedotakljiv, le če mi je kdo ponudil v zameno kaj 
vrednega, sem ga dal za trenutek v tuje roke.

Potem sem se nekega dne spomnil, da ne obvladam demontaže svoje najljubše igrače in sem se je 
lotil najprej z izvijačem, in ko ni šlo narazen do zadnjega delca, sem si pomagal še s kladivom. 
Demontaža je uspela.

Tam nekim Slovencem, ki se zanje pravzaprav ne ve, ali so Južni Slovani ali Veneti, zagotovo pa 
Slovenci, je korajžno naključje podarilo kar celo državo. Tudi njim je demontaža uspela.

ep

KRIVIČNA OBDOLŽITEV

č! 73

- Moja stara...hik...mi vedno pravi, da sem pijana svinja. Malo
lepši...hik... sem pa še koj!

2 PREPIH



kOMENTAR

USTVARJALNE
DILEME
Spoštovani bralci Prepiha, napočil je čas, 

da se spet ozrem v preteklost, da 
ponovno preletim vseh 21 številk časopisa, 
ki je zelo vztrajno prihajal iz delavnice 
podjetja Voranc d.o.o. Se letni premor je 
samo navidezno vplival na časopisno 
odsotnost, medtem, ko je delovni 
ansambel (uredniški odbor), bil ves čas v 
aktivi, z namenom, da bo časopis v 
jesenskem času še prepričljivejši in 
uspešnejši. Saj nimam kaj posebej 
poudarjati za ta pretekli čas, bralci, ki ste 
bistveno povečali interes in nakup 
časopisa ste mi dokazali, da je obstoječi 
vsebinski koncept zanimiv in aktualen, 
dovolj specifičen za Koroško krajino in 
seveda tudi dovolj vznemirljiv ob drezanju 
v gospodarske, infrastrukturne in v čisto 
preproste zasebne zadeve.Tudi politizacija 
določenih vprašanj in odgovorov se nam 
je zgodila, še zlasti v obeh večjih 
občinah, medtem, ko se v eni izmed 
štirih občin le ta ni mogla dogoditi, ker 
je parlamentarni način življenja povsem 
zamrl. Zadovoljen pa sem nad dejstvom, 
da so se pišoči novinarji in dopisniki 
skozi vse leto kar dosledno sprehajali po 
vsej Koroški in uresničevali tisto mojo 
zamisel, ki sem jo pred letom dni razvijal 
na medobčinskem svetu koroških občin, 
da je Prepih koroški, da je Prepih 
podlaga za vsebinsko in finančno 
nadgradnjo, ki bi jo posamezni občinski 
proračuni lahko mimogrede z manjšimi 
finančnimi sredstvi sfinancirali. Hkrati pa 
tudi vsebinsko dopolnili, oziroma 
omogočili veliko bolj poljuden in 
karakterističen tednik, namenjen večini 
koroškega prebivalstva. Dogodilo pa se je, 
da sta dve občini, praktično preko svojih 
"samo" izvršilnih organov zaprli vrata 
časopisu, ki dejansko živi in dela na tržni 
platformi in se ukvarja s vsebinami ter

dogodki neodvisno od strankarskih 
nagibov in hotenj. Skoraj ne morem 
razumeti posameznih poslancev v koroških 
parlamentih, ki ne sprevidijo nekaterih 
vsebinskih primankljajev na informativnem 
področju in se prepuščajo iluzijam, da bo 
morda nekdo tretji nadomestil te praznine 
z bogve kakšnimi kadri in z denarjem, 
bogve od kod? Ne mislim tarnati nad 
stanjem, saj lahko mirno zapišem, da je 
Prepih v poslovanju izplaval iz najhujšega 
in da je s pomočjo vrste dobrih 
oglaševalcev reklam dosegel stanje, ki daje 
dober obet za leto 1994. Preden pa 
karkoli zapišem o načrtih, pa moram biti 
tudi jaz nekoliko subjektiven in 
samokritičen ter bralce seznaniti s svojimi 
obremenitvami, ki presegajo moje osebne 
zmožnosti in bom po vsej veijetnosti 
predal štafetno palico kakšnemu mlajšemu 
nasledniku, ki bo delal samo v enem 
podjetju, ne pa v dveh, tako kot rta. meni 
minevali zadnji dve leti. Če je ta moja 
misel ali odločitev tik pred zdajci, naj še 
bralcem Prepiha izdam, da bo časopis v 
letu 1994 prišel na svetlo dopolnjen po 
tehnično - grafični plati, po notranji 
vsebinski plati, z večjim avtorskim 
pristopom oblikovalca časopisa in še s 
čim, kar bo časopis naredilo lepšega za 
oko, prijaznejšega za branje in 
upajmo,ničkaj posebej dražjega za bralčev 
žep.

Naj ta naslov, ki sem ga zapisal pred 
iztekom 93. leta, kar velja za teh nekaj 
dni, še zlasti za to, da bi naletel na 
ustrezen odziv med pišočimi in med 
bralci, ki naj svoj ustvarjalni delež 
prispevajo za "ta pravi" Prepih, s katerim 
bomo zadovoljni v ČZP Voranc d.o.o. in 
s katerim bodo zadovoljni v celotni 
koroški krajini.

NIKO R.KOLAR

PREPIH Koroški časopis. Izdaja ČZP Voranc d.o.o. Ravne na Koroškem 
Direktor Niko R. Kolar, glavni in odgovorni urednik Vojko Močnik 
Računalniški prelom: Ivko, Ravne 
Tisk: Koroška tiskarna. Slovenj Gradec
Naslov uredništva: Ravne na Koroškem, Čečovje 5, tel.: 0602 / 22 999
Na osnovi mnenja Republiškega sekretariata za informiranje št. 23/105-92 šteje časopis med 
proizvode iz 13. točke tarifne št. 3, za katere se plačuje davek od prometa proizvodov po 
stopnji 5%. Nenaročenih tekstov in fotografij ne vračamo.
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----------------------------------------------------------------------------- V OSpREdjU

Je bil stečaj sprogramiran?

PRODAJNI INŽENIRING LESNE 
-MAČEHA SVOJIM DELAVCEM!
Razpad jugoslovanskega trga z 
osamosvojitvijo Slovenije je 
Lesno dobesedno vrgel po tleh. 
Izgubili so premoženje, delovna 
mesta, kaos ob tem pa so 
očitno nekateri izkoristili za 
prilaščanje premoženja, ki je 
bilo takrat še družbeno. Kdo 
vse je tiho žegnal dogajanje, ne 
bo nikoli do konca znano. 
Lesnino podjetje Lesna-prodaja 
in inženiring je bilo pred 
osamosvojitveno vojno paradni 
konj, ki ga je poznala cela 
Jugoslavija po reklamnem 
sporočilu: Lesna, to je partner. 
Povprečno je vsak delavec 
naredil na mesec za 25.000 
mark prometa, nenehno so širili 
svojo dejavnost in hkrati z njo 
so lahko druga, prizvodna 
Lesnina podjetja, širila 
svojo. Bili so organizirani v 
osmih enotah s sedmimi 
inženiringi po Jugoslaviji in 
ko so jeseni zgodovinskega 
leta 91 delali bilanco, so 
ugotovili, da so izgubili 
premoženja za 34 miljonov 
takratnih dinarjev, enormno 
se je zmanjšal promet, kar 
naenkrat je bilo delavcev 
preveč.
In če je bilo pred junijsko 
vojno v Lesninem proda
jnem inženiringu zaposlenih 
še 138 delavcev, jih je bilo 
zdaj nekaj takoj prepoz
nanih kot začasni višek (k 
tej pravni manipulaciji se 
bomo še vrnili), drugi, posebej 
vodstveni, pa so mirno gledali 
kako premoženje polzi v nez
nano. V Pamečah so trgovino, 
ki je edina še kolikor toliko 
normalno delala, prevzeli z 
vsem inventarjem in zalogami 
(ki niso bile popisane) nekateri 
vodstevni delavci, drugi vod
stveni pa dopuščali, da so 
tamkajšnje zaloge razprodajali

tako, da so lastniki dobivali 
zanje komaj od 15 do 35% 
prave vrednosti. Kam so puhtele 
razlike, bi zdaj že moralo biti 
znano če...če bi se odzvali na 
obupane proteste sindikata tisti, 
ki so jim pozive opeharjeni 
delavci pošiljali: SDK, policija, 
tožilstvo... No, odzvali so se, le 
prepozno in tudi ukrepov še 
vedno ni, če sploh bodo, kajti 
vlak je medtem za nekatere že 
odpeljal.

Medtem, ko so se vodstveni 
delavci lotili registracije svojih, 
zasebnih podjetij brez sramu 
kar z imenom Lesne, razproda
jali zaloge Lesne inženiringa, 
poslovali z inventarjem in

Stečajni postopek se je na 
predlog v.d. direktorja Karla 
Božiča začel lanskega 9. sep
tembra. Ker delavci niso bili 
nikoli opredeljeni kot trajni 
višek, bodo dobili iz stečajne 
mase, kar jim gre po prisilni 
poravnavi in nič več. Tudi po 
več kot 3o letih dela nekateri 
ne bodo videli odpravnine, v 
firmi, ki je naslednica Lesne- 
Prodaja in inženiring, pa za 
nekaj deset dela ni. Dobivajo ga 
drugi, morda sposobnejši? Ali 
tišji in pokornejši?

Pred stečajem je sindikatu v 
Lesni pomagala s svojimi nasveti 
odvetnica Sonja Kralj. Plačeval 
jo je sindikat po pogodbi, toda

osnovnimi sredstvi svojega 
prejšnjega matičnega podjetja, 
kot da je njihovo, ga posojali, 
izgubljali, prodajali in počeli še 
kaj, kàr se bo razkrilo, ko bodo 
znani rezultati preiskave, so bili 
drugi delavci na čakanju z 
beraškimi plačami ali pa so jih 
potiskali sem in tja. Skratka, 
Lesna - Prodaja in inženiring je 
nezadržno drsela proti stečaju.

glej čudo, Sonja Kralj je bila 
9.9.1992 imenovana tudi za 
stečajno upraviteljico in tem 
istim delavcem, ki jim je prej 
svetovala, razdelila delavske 
knjižice. Bi jim jih tudi, če bi 
jim prej svetovala, da naj zahte
vajo, da bodo opredeljeni kot 
trajni viški, če se jih je že 
hotel kdo znebiti? Je morda kot 
stečajna upraviteljica končno

spoznala, da gre za zakonito 
manipulacijo z delavci? Imajo 
odvetniki tudi svoj kodeks?

Pred dnevi so delavci, ki meni
jo, da so bili grobo izigrani, 
družbeno premoženje pa enos
tavno pokradeno, hoteli novinar
jem dopovedati, da stečaj v 
Lesnini prodaji ni bil potreben. 
Da organi, ki so poklicani za 
nadzor nad dogajanjem, niso 
pravočasno reagirali, da inven
turni elaborat, ki so ga še 
uspeli narediti, razkriva tudi 
pravi kriminal, da so ogorčeni 
nad brezbrižnostjo, s katero 
lahko nekateri manipulirajo s 
premoženjem in z ljudmi.
S policije so jim uradno 

odpisali, da so zadevo že 
predali javnemu tožilstvu. 
Tam bodo rekli, da imajo 
visoke kupe zadev, ki 
čakajo na rešitev. Bodo 
spet razumeli kot 
vmešavanje v svojo neod
visnost, če jih javno opo
zorimo, da na rešitve 
čakajo ljudje? Da se je na 
Koroškem nabralo preveč 
nerešenega kriminala, za 
katerega vemo, da jim je 
bil z ovadbami predan v 
reševanje, zato ker je šlo 
za ljudi, ki so bili 
okradeni in ogoljufani. In 
čakajo, da zvemo, ali 
pravna država morda le 
nima kolesja, ki je zar

javelo. Saj ljudje še niso poza
bili vseh mogočih zadev, ki so 
dvignile ogromno prahu, zdaj 
pa so brez epiloga. Od ovadb, 
ki jih je sproducirala SAMAJA- 
MA, do teniških igrišč na 
Ravnah in tako naprej...Bojim 
se, da bodo sčasoma ljudje ob 
omembi pravne države samo še 
zamahnili z roko...

Edi Prošt
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---------- V OSpREdju
Slovenec v srcu in duši

LOVRO KAŠELJ
Ko sem se deževnega in mrzlega jesenskega dne ustavila na začetku vasi HODIŠE na avstrijskem Koroškem, sem 
imela pred seboj podobo dobrega filmskega posnetka, ki bi ga kamera dobrega snemalca za vse večne čase poslala v 
svet, sama sem jo za vedno deponirala v sebi.... A dolinica sedmerih jezer je resničnost. Tod žive prijazni ljudje, ki 
imajo vedno znova čas za prijazen pozdrav "Gruss Gott" in za človečnost, kajti tod človek že od nekdaj išče sozvočje 
z naravo in s sočlovekom.

♦ Gospod Lovro Kašelj, 
rojeni ste v Avstriji, a 
vseskozi kot Slovenec 
verujete v našega člo
veka....

Rodil sem se 7. avgusta 
1913. leta v Stari vasi blizu 
Grebinja, kjer sem preživel 
svoja otroška leta. Kar sem 
takrat v danes niti več ne 
obrobnem jezikovnem območju 
doživel, se mi je vtisnilo v 
spomin za vse ževljenje. Prav 
gotovo so ta doživljanja 
oblikovala moj značaj in odnos 
do domovine in do naroda, ki 
ga imam rad in ki mu 
pripadam....

♦ V gimnaziji ste bili
vneti za slovensko 
kulturo........
Da, lahko rečem, da sem že 

v gimnaziji pokazal velik 
smisel za slovensko kulturo in 
da sem bil vnet sodelavec 
dijaškega lista "Zvezda". Ker 
sem bil, kot pravijo, sočen in 
prav nič hudoben, so me imeli 
prav vsi v Marijaničšu radi, bil 
pa sem priznan tudi pri 
nemških dijakih, saj so me v 
Marijanski kongregaciji izvolili 
celo za prefekta.

Tudi kot bogoslovec sem se 
narodno in kulturno angažiral, 
saj sem urejal glasilo 
"BOGOLJUB". Nekaj časa sem 
bil tudi predsednik Akademije 
slovenskih bogoslovcev. V 
svojem navdušenem delu sem 
vedno vzpodbujal mlajše
študente in gimnazijce.

♦ Potem pa ste postali 
duhovnik..
Da. Po duhovniškem

posvečenju 1939 leta sem bil

kaplan v podjunskih in 
rožanskih farah, v Šmarjeti, 
Šentjakobu, Pliberku...

Leta 1942 sem dobil mesto 
administratorja v Pečnici. 
Rečem lahko, da sem bil eden 
redkih slovenskih duhovnikov,

ki ga nacisti niso izgnali. To 
prav gotovo zato, ker sem bil 
še mlad in zato še ne zapisan

kot "nevaren element". 
To so zlasti cenili 
slovenski verniki, saj so 
me na pomoč pri 
slovenski spovedi klicali 
tudi nemško govoreči 
duhovniki iz sosedni far. 
Po vojni sem bil najprej 
premeščen St.Vid v 
Podjuni, kjer sem 
pobliže spoznal gospoda 
Werneja Berga, slikarja, 
podjunskega človeka. 
Tako sem postal dober 
poznavalec njegove
umetnosti, lahko rečem, 
tudi njegov prijatelj.

♦ Potem ste prišli v 
Hodiše...

Leta 1952 sem postal hodiški 
župnik in to sem še danes. 
Sem pa v začetku imel malo 
težav zaradi slovenščine, a to 
se je z leti zgladilo. Maše

imamo dnevno v nemškem in 
slovenskem jeziku. Opazili ste 
lahko, da je pri nas visoko

razvit turizem, da imamo 
ogromno tujcev, predvsem 
Nemcev, Švicarjev, Nizozemcev 
in da je nemščina kot mašni 
jezik nujna. Pač pa lahko 
spoznate še eno zanimivost. 
Mi smo verjetno edina vasica 
na svetu "VAS 50 kilometrov" 
(toliko je omejitev na uro)" 
To pa zato, ker smo imeli 
težave s postavljanjem 
dvojezičnih krajevnih napisov, 
in ker se nismo mogli 
sporazumeti za slovenski in 
nemški napis, pač ni 
nobenega."

♦ Tudi pišete, kajne?

Če mislite pesmi, da - te 
imam skrite v mojem predalu 
in čakajo na čase, ko bo lep, 
preprost jezik spet priljubljen. 
Tudi mnogo oderskih prizorov 
sem napisal, pa nekaj igric. 
Dolga leta sem bil predsednik 
slovenske krščanske kulturne 
zveze, in tam doživel mnogo 
lepega.

♦ Znani ste kot odličen
prevajalec...

Res me poznate kot 
prevajalca? Lepo, kajti res je, 
da sem se veliko ukvarjal s 
prevajanjem tako iz nemščine 
v slovenščino kot obratno. V 
verzih sem tako prevedel" Igro 
apostolov" Maxa Mella. 
Sodeloval sem tudi pri njeni 
uprizoritvi na celovškem radiu. 
Z velikim veseljem sem 
prevajal in prevedel
"PODKORNOŠKEGA GOS
PODA" Korošice Dolores 
Vieser."

T.Repnik Vrhnjak

Razgledni stolp, visok nad 50 m, ki pričara pogled po 
vsej Koroški
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---------------------- V OSpREdju —

RIBA SMRDI 
PRI GLAVI
(PREGOVOR)
Vedno bolj se kaže, kako prav so imeli tisti, ki so trdili, da so dogajanja okrog hidroelektrarne Golica kot 
neizpeta pesem. Vedno znova prihajajo na dan novi problemi, tako na meddržavni kakor tudi na lokalni ravni. Za 
vse pa je kriva ta sporna elektrarna: če Golice ne bi bilo, ali bi v preteklosti k gradnji pristopili drugače, ne bi 
bilo močvirja teh problemov. Vendar: nekateri so na račun HE Golica zaenkrat potegnili kar lepe denarce, kot 
denimo podjetje Ribe iz Maribora. Mimogrede pa velja omeniti tudi to, da je lansko leto podjetje Kelag pridelalo 
nekaj več kot 200 milijonov šilingov izgube in tudi v luči te izgube gre iskati njihovo pripravljenost, da je ven
darle ostala v veljavi meddržavna pogodba med Avstrijo in Slovenijo, po kateri naša država sedaj že dobiva elek
triko iz Avstrije.

Mariborsko podjetje Ribe, nekoč 
tozd Agrokombinata, pa je 
nemara zaenkrat edino, ki je z 
Avstrijci in njihovo elektrarniško 
družbo Kelag lahko zadovoljno. 
Ribe so namreč že pred dvema 
letoma dobile odškodnino v 
višini 3,5 milijonov šilingov, in 
sicer strogo namensko, to je za 
gradnjo čistilnih naprav na 
izlivnem delu ribogojnice. Leto 
se je prevesilo v 1994, na Muti 
pa Ribe doslej kajpak niso 
naredile čistilnih naprav, ampak 
se s sprenevedanjem tej naložbi 
spretno izmikajo. Gre pač zato, 
da so avstrijske šilinge že lepo 
porabili in investicije nimajo s 
čim plačati. Dušan Repuc, direk
tor podjetja Ribe, sicer pravi, 
da gre za tehnološke dileme in 
so sedaj na plan prinesli spet 
novo rešitev čiščenja odpadnih 
voda iz teh ribogojnic. Sprva so 
na Muti kanili delati bistriine 
lagune, ki bi zavzele precej 
prostora, sedaj so na 
Ministrstvo za okolje in prostor 
poslali v presojo nov projekt, ki 
je menda v zadnjem času uvel
javljen drugod po evropi. V 
radeljski občini pa vse skupaj 
označujejo kot manever podjetja 
Ribe, da bi vso zadevo še bolj 
zavlekli.

Posredno pa se v to dogajanje 
vključuje tudi mariborsko pod
jetje Hidroing, ki je pravni

naslednik VGP Inženiringa, ki je 
pred mnogimi leti delal bazene 
na Muti, vendar izredno nesolid
no in so v Agrokombinatu tudi 
uveljavljali reklamacijo. Zato so 
Ribe tudi tožile VGP oziroma 
današnji Hidroing in to tožbo 
tudi dobile. Vendar hočejo Ribe 
sedaj za sanacijo teh bazenov 
vrnjen denar, medtem ko je 
Hidroing pripravljen nastalo 
škodo sanirati sam. Hidroing pa

ima spet svoje računice: na 
radeljsko občino hodijo in 
pišejo o tem, da bi oni že bili 
pripravljeni sanirati slabo oprav
ljeno delo, vendar želijo zago
tovilo, da bodo Ribe tod 
resnično naredile čistilno napra
vo. Obstoj ribogojnice na Muti 
je namreč vprašljiv, če v

kratkem ne bo narejena čistilna 
naprava. Podjetje Ribe jo sicer 
obljubljajo prihodnje, kar pa le 
redko kdo verjame. V KS Muta 
pa podpirajo dejavnost ribogo
jnice, želijo celo, da bi se 
razširila, vendar ob predpogoju, 
da iz ribogojnice prihaja čista 
voda. Na Muti so v najboljših 
letih vzgojili tudi do 220 ton 
rib na leto, sedaj se letna 
proizvodnja vrti med sto in 150

tonami. Resnici na ljubo: nekaj 
tudi na račun zmanjšanega pre
toka reke Bistrice.

Medtem ko bi čistilna naprava 
morala že delovati in se v 
Ribah pogovarjajo šele o

tehničnih rešitvah, pa avstrijska 
stran zvesto krši določila 
meddržavne pogodbe, ki pred
pisuje deset mesecev minimalni 
pretok reke Bistrice kubik na 
sekundo, v dveh mesecih pa 
800 litrov na sekundo. Avstrijci 
so to pogodbo povsem ignori
rali in celo želijo, da bi jo revi
dirali in minimalni pretok skora
jda prepolovili. Posebna sloven- 
sko-avstrijska komisija se o tem 
že pogovarja in na zahtevo 
radeljske občinske vlade in po 
zagotovilih republiških organov 
na nižanje minimalnega pretoka 
slovenska stran ne bo pristala.

Pri tej zmedi vseh zmed pa jo 
ponovno lahko najbolje odnese
jo prav mariborske Ribe. 
Slovenska stran se je pritožila 
zaradi kršenja minimalnega pre
toka reke Bistrice in državni 
sekretar za energetiko Boris 
Sovič je dejal: "Zaradi vztrajanja 
slovenske strani je avstrijska 
stran izrazila pripravljenost, da 
dodatne morebitne odškod
ninske zahtevke rešuje z 
neposrednim dogovorom s 
prizadetimi, npr. s podjetjem 
Ribe,"

Torej so Ribe v ponovni igri, 
da jim v blagajno kane kakšen 
šiling.

(mp)
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V OSpREdju

"MEDICINO 
JEMLJEM 
KOT HOBI"

Tine Tretjak: "Delati želim 
v Slovenj Gradcu"

Tine Tretjak. Slovenjegradčan, 
star 23 let. Študent 4.letnika 
medicinske fakultete v Ljubljani. 
Pred kratkim je prejel priznanje 
dr.Janeza Plečnika, katero so 
letos podeljevali štiriindvajsetič. 
Tokrat jo je prejel edini, to pa 
je vzpodbudilo že kar obvezo, 
da ga predstavimo bralcem 
Prepiha. Bržkone tudi zato, ker 
je mlad, ambiciozen, uspešen 
pri študiju, realen in perfek
cionist. Ja, pa dober sogovornik.

Kakšen kriterij moraš zado
voljiti, da te doleti čast pre
jeti Plečnikovo priznanje?

"Obstajajo trije izpiti, anatomija 
in histologija v drugem ter 
patologija v tretjem letniku, 
katere moraš imeti ocenjene z 
10. To je edini kriterij."

Zdaj si v četrtem letniku, 
seveda pa ne spadaš med 
povprečne študente. Kaj je še 
takega, kar povzroča, da 
"štrliš" nad ostalimi?

"Ne vem, koliko so ocene odsev 
nečesa. To je na vseh fakultetah 
zelg subjektivna stvar. Moje 
trenutno povprečje je 9, 92. 
Zase sem prepričan, da za temi

ocenami stoji tudi določeno 
znanje. S tem namenom sem se 
tudi učil, izpite opravljal v prvih 
rokih. Sigurno ocene niso padle 
z neba. Nisem pa samo v 
golem študiju, ampak se ukvar
jam tudi z drugimi stvarmi. 
Vrgel sem se prevsem na orga
nizacijsko področje. Četrto leto 
sem že predstavnik letnika, ki 
skrbi za izpitne roke. Sem tudi 
član štirih komisij in demonstra
tor na vajah.

Kako poteka študij medi
cine?

"Šest let študiramo vsi enako. 
Predelamo celo medicino, 
kolikor se je da. Potem imamo 
pripravništvo in šele zatem 
pride na vrsto specializacija. 
Sam še ne vem, za kaj se bom 
specializiral. Najprej moram pre
delati klinične predmete, da 
bom videl, kje je kaj, zavisi pa 
tudi od možnosti. Rad bi 
namreč ostal doma, v Slovenj 
Gradcu."

Vrniva se k nagradi. Na 
kakšen odziv si naletel kot 
nagrajenec?"

Bil sem zelo navdušen, pred
vsem zaradi mojih staršev. Bil 
sem vesel, da sta lahko bila 
ponosna name. Prisotni so bili 
še ostali sorodniki, prijatelji in 
znanci. S kolegi na fakulteti se 
dobro poznam, sploh s temi, s 
katerimi delam v skupini. Tu se 
ni kaj spremenilo, drugače pa 
je v domačem okolju, kjer ta 
plaketa niti ni tako znana. Pač 
se ne ve, oziroma je to izvedel 
določen krog ljudi."

No, namen tega intervjuja 
je, da to izve širši krog 
ljudi. Si ti pri svojem delu 
po naravi perfekcionist?"

Ja, bi lahko rekel, da sem." 
Konkreten primer... "S Tadejo, s 
katero živim v Ljubljani, sva si 
kupila računalnik. Dobil sem

nek program in se 
spravil nanj. Tri tedne 
me ni bilo iz sobe. 
Vsi so se držali za 
glavo, češ, zmešalo se 
mi bo. Toda jaz sem 
to dobil in to hočem 
znati. Cele zadeve 
sem se dosledno lotil 
od začetka do konca. 
Dokler nisem zadovol
jen s svojim znanjem, 
ne neham. To mi je 
uspešno vodilo tudi 
pri študiju. Na srečo 
so moje zahteve tako 
visoke, da zadostujejo 
za visoke ocene."

Potemtakem si tudi pre
cej samokritičen?

"Ja, pa samozavesten tudi."

Se imaš za neke vrste 
genialca?

"Ne, to pa ne. Hm, to je pa 
zdaj tako vprašanje... Ne vem. 
Sicer bi se lahko pogovarjala 
strokovno na to temo. Sam sem 
zaverovan v dober sistem študi
ja. Mislim, da to pomeni največ. 
Tega moja fakulteta omogoča in 
to je dobro. Tako je možno 
uspeti."

"Kaj pa sicer tvoje 
študentsko življenje?

"Nikoli nisem hodil na "gaude". 
Odkar sem v Ljubljani, še nisem 
bil na kakšni zabavi. Pa ne 
zato, ker bi se cele dneve učil. 
Enostavno mi ni do tega. Sicer 
pa sem z življenjem v Ljublhjani 
zelo zadovoljen, tako da ga ne 
bi menjal za nič na svetu."

Bralci bi po povedanem 
vendarle lahko zaključili, 
da si knjižni molj. Vem, 
da se ukvarjaš še s čim 
drugim kot z medicino. To 
pa je?

"Na začetku študija sem vzel 
medicino kot hobi, kar je tudi 
zelo zanimiva rešitev. Vsi, ki se 
bodo odločili za študij in jih bo 
ta veselil, bi predlagal, da ga 
vzamejo kot hobi, ne pa kot 
obvezo in muko. Drugače pa je 
tu moja punca Tadeja, ki je 
večkrat pri marsičemu 
prikrajšana zaradi mojega zag
nanega študija. Zadnje čase se 
veliko ukvarjam z računal
ništvom, predvsem z uporab
niškimi programi. Tri leta sem 
se intenzivno ukvarjal z 
astronomijo. Doma imam dva 
teleskopa, napisal sem tudi dva 
zvezka svojih opazovanj. Do 
določenih zakonitosti sem prišel 
čisto po svoji poti, šele nato pa 
sem preveril v knjigah in ugo
tovil, da se ujemajo. Takrat sem 
cele noči visel zunaj. Ob petih 
zjutraj sem na avtobusni postaji 
gledal Venero pri minus 25 
stopinjah. Tega ne bom nikoli 
pozabil. Prisoten je še šport. 
Poleti kolesarim, za zimski čas 
pa sem si doma omislil mini 
telovadnico, za zdrav duh v 
zdravem telesu."

Idealen zdravnik po 
tvoje?

Težko vprašanje. Večkrat se 
zgodi ta napaka, da postane 
zdravnik avtomatičen. Vsak se 
pač po svoje trudi, da bi bil 
dober. Prvi pogoj je seveda 
znanje, ki ni zastarelo. Zdravnik 
mora biti na tekočem z doga
janji v stroki, predvsem pa 
mora biti človek, ki zna prisluh
niti ljudem. Odvisno pa je tudi 
od vsakega posameznika. Zdi se 
mi, da vsak pač ni primeren za 
zdravnika, tudi za sebe še 
nisem čisto prepričan, glede na 
to, kar si jaz želim. Zato si 
tudi rte upam preveč natančno 
razmišljati o svoji prihodnosti."

ROK TAMŠE

CZP "VORANC" 
Čečovje 5

62390 Ravne na Koroškem 
Telefon: 0602 22 999
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po koRoški

koroški utri

BELA PECA

Projekt smučišča na slovenskem 
delu Pece je prevzela KS Črna, ki ni 
ponovila katastrofalnih napak 
ravenske vlade pri dogovarjanju s 
tujci. Črnjani so za razliko od 
ravenske vlade našli s tujim 
partnerjem kosenz, da zemljo 
oddajo le v najem, ne pa da jo 
oddajo kot delež v novo družbo. V 
tej družbi bo slovenska stran 
povsem enakopravni partner, saj se 
bo o bistvenih zadevah odločalo s 
konsenzom (po verziji občinske 
vlade bi tuji partnerji našo stran 
lahko v vsaki zadevi preglasovali).

Sicer pa je na Peco te dni že 
pričela voziti gondolska žičnica, 
seveda le iz Bistrice na avstrijskem 
Koroškem. Naložba v novo gondolo 
je deželno vlado avstrijske Koroške 
veljala nekaj več kot 60 milijonov 
šilingov, opravili pa so jo v 
rekordnem času štirih mesecev.

59 MALIH 
HIDROELEKTRARN

Na Koroškem (in občini Velenje) 
deluje že 59 malih hidroelektrarn. 
Največ jih je v občini Slovenj 
Gradec, kjer jih deluje 24, v 
ravenski občini jih je deset, v 
Radljah ob Dravi osem, Dravogradu 
šest in Velenju štiri. Po podatkih 
Elektra Slovenj Gradec, ki pokriva 
štiri koroške občine in Velenje, je v 
teh MHE skupaj instalirne osem MW 
moči, kar nikakor ni zanemarljivo.

Elektro šteje med MHE tudi tako 
imenovane industrijske elektrarne, 
kjer sta največji elektrarni v 
mežiškem rudniku.

Na elektro Slovenj Gradec pravijo, 
da je v zadnjih letih manj vlog za 
graditev novih MHE. V letošnjem 
letu so prejeli štiri vloge, vendar se 
investitorji za razliko od prejšnjih 
let odločajo za močnejše elektrarne.

NAJLEPSI KRAJ V 
SLOVENIJI

Koroška, moja dežela - urejena, lepa in čista
Turistična zveza že nekaj let razpisuje tekmovanje za najlepši kraj v Sloveniji. 

Tekmovanje poteka v več kategorijah, in sicer se za naslov potegujejo zdravilišča, 
izrazito turistični kraji, turistični kraji, izletniški in tranzitni kraji, mesta z več kot 
20.000 prebivalci in drugi kraji. Turistično društvo Kotlje v tej akciji sodeluje že 
več let. Tudi letos so se prijavili in uspelo jim je doseči prvo mesto v Sloveniji.

To je priznanje, ki Hotuljcem veliko 
pomeni in so nanj upravičeno ponosni. Gre 
za urejene hiše z rožami na oknih in 
urejenimi vrtovi, počiščena in pospravljena 
dvorišča, smeti v koših, urejen pločnik, 
urejene javne zelenice, lepo okolico hotela 
Rimski vrelec ter vedno urejeno 41 : čisto 
Ivarko jezero. Tu je še prijazna okolica šole 
in vrtca ter skrb in trud pri urejanju

■ Krajevna skupnost Kotlje, za skrb in trud 
pri urejanju parkov, zelenic in javnih 
površin.
■ TCP De Profundis, za urejenost Rimskega 
vrelca in Ivarčkega jezera,
■ g.Avguštin Raščan - župnijski upravitelj, ?a 
skrb in trud pri urejanju cerkvenih objektov.

Hotuljčani so podelili tudi dve priznanji za 
trud pri razvoju kmečkega turizma, ki sta

cerkvenih objektov. Vse to dokazuje, da je 
priznanje last vseh, ki so kakorkoli
prispevali, da so Kotlje lepa, prijazna in 
urejena vas.

Poleg republiškega priznanja pa so Kotlje 
prejele še priznanje Koroške turistične zveze 
za najlepše urejen kraj v Mežiški dolini.

Turistično društvo tudi podeljuje priznanja 
za najlepše urejeno hišo in kmetijo z 
okolico. Priznanj je bilo v osmih letih 
podeljenih že 29. Tudi ta priznanja
pomenijo vzpodbudo za urejanje in skrb za 
čistočo hiš in kmetij. Brez sramu lahko 
pokažejo marsikatero kmetijo in kmečko 
dvorišče, ki je lahko vzgled urejenosti. 
Lahko rečemo, da je tudi ta akcija 
pripomogla k prejemu najvišjega priznanja, 
k čemur pa so največ prispevali:

ju prejeli kmetiji Ošven in Pavšer.
Posebno priznanje za dolgoletno delo je 

bilo podeljeno g.Petru Jamerju, hotuljskemu 
harmonikarju, ki Hotuljce vedno in ob vseh 
priložnostih razveseljuje s svojo harmoniko 
in dobro voljo.

Hotuljčani imajo načrte tudi na naprej. 
Upajo, da jim bo v teh prizadevanjih 
priskočila na pomoč tudi občina, saj čutijo 
veliko problemov, ki jim sami niso kos. V 
Kotlje pogosto pridejo obiskovalci, ki ne 
vedo, kam naprej, ker so pomanjklivi 
kažipoti, ali pa so zelo uničeni. Turistično 
društvo in krajevna skupnost pa nimata 
denarja za postavitev novih.

V Kotljah upravičeno pričakujejo, da bo 
prejeto priznanje odprlo pot tudi do 
kakšnega tolarja iz občinskega proračuna.

Janez Gorenšek
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"SONCE ZAIDE, PA 
SPET PRIDE
V Stražah pri Mislinji, le streljaj stran 

od glavne ceste, ki pelje od Slovenj 
Gradca proti Velenju, živi FINKOVA 
PAVLA. Kar nekakšna posebnost kraja je, 
hkrati pa tudi med najstarejšimi 
Mislinjčani, saj je letos dopolnila 94 let.

FINKOVA PAVLA

Tudi njena lesena hiška je posebnost, 
saj lahko v njej zaznaš kanček 
preteklosti in ujameš trenutek časa. 
Pavla nima elektrike ne radia in njena 
edina zveza s svetom je le telefon. Vse 
potrebno ji prinesejo dobri sosedi. In 
vendarle je srečna. Toliko vsega je 
doživela, da se veliko stvari enostavno 
ne da opisati. Vseskozi sta jo spremljala 
skromnost in misel - biti zadovoljen z 
malim.

V rani mladosti je služila pri številnih 
kmetih po Koroški, pot jo je zanesla 
vse tja do Maribora, nazadnje pa se je 
ustavila v Otiškem vrhu pri Dravogradu, 
kjer je bila tkalka v tamkajšnji tekstilni 
tovarni. 1956 leta se je upokojila in se 
preselila v to njeno in samo njeno 
hiško, ki je hkrati ostanek Hribernikove 
žage in mlina.

Finkovi Pavli čestitate za praznik, 
stisnete ji roko, ona pa s tem ni 
zadovoljna, želi vas poljubiti. Morda je 
to znamenje, ki želi biti hkrati tudi 
sporočilo, da bi se resnično ljubili med 
seboj, da je življenje vendarle vredno

toliko, kolikor ljubezni smo vtkali vanj 
in da mora biti ljubezen bistvena 
vsebina našega življenja. Včasih se 
navadno tega zavemo prepozno.

Pavla je doživela in preživela obe 
vojni, v prvi je izgubila brata, v drugi ji 
je zbolel edini sin, ki je kasneje umrl. 
Pa ženila se ni nikoli in pravi, da ji je 
tudi tako bilo lepo. "Življenje ki se 
izteka...", pomisli marsikdo, ki se mu je 
zahotelo videti in slišati človeka take 
starosti. Od kod sploh še ta smeh in 
kaj misli ter doživlja Pavla pri teh letih? 
Samo zamahne z roko in se nasmehne, 
kot bi hotela reči: "Ah, kaj bi to. 
Veselim se slehernega novega dneva, 
vsako jutro mi veliko pomeni, samo tile 
zimski dnevi in š^ bolj noči so v tej 
samoti nekoliko dolgi."

"Živeti, živeti, življenju je dana oblast," 
poje pesnica Novy. Vse drugačna je tudi 
človekova radost ob tem spoznanju. Kdo 
more Pavli zagotoviti, da je zapisana 
izničenju. Za to obliko življenja morda, 
ne pa za tisto, ki je vanj verovala. Ona 
sama je optimist in življenje sprejema 
takšno kot je, veruje vanj in upa vedno 
znova in znova, ko se smeji, misli, 
pozdravlja-ko ŽIVI.

Silvo JAŠ

Ze 14 šol
V osnovni šoli Dravograd je bilo že 

drugo srečanje otrok osnovnih šol, ki se 
ljubiteljsko bolj uspešno ukvarjajo z 
likovno dejavnostjo. Tokratne likovne 
kolonije otrok koroške regije se je 
udeležilo kar 14 osnovnih šol. Ob 
koncu so seveda pripravili tudi zanimivo 
razstavo, ki je na ogled v OŠ 
Dravograd.

Sicer pa je dravograjska šola že prej 
gostila vrsto podobnih likovnih srečanj 
in na tem področju tudi dosegla nekaj 
celo mednarodno priznanih rezultatov.

Prijetno
domače

Gostinsko podjetje Košenjak je v 
začetku meseca temeljito obnovilo 
Restavracijo Košenjak na Klancu.

Pri obnovi so se odločili za veliko 
lesenih elementov in primernih 
kombinacij, ki dajejo temu gostišču, ki 
mu domačini pravijo "Pri Kajzerju" pravo 
in prijetno domačnost.

UNZ SLOVENJ GRADEC SPOROČA
Že nekaj let ob praznovanjih Božiča in 

Novega leta policija ugotavlja vedno bolj 
množično uporabo različnih pirotehničnih 
izdelkov in celo strelnega orožja ter 
eksplozivnih sredstev.

Z njihovo uporabo se povzroča hrup, s

Starše opozarjamo, da je otrokom do 
16 leta dovoljena uporaba pirotehničnih 
sredstev samo pod njihovim nadzorom.

V primeru uporabe pirotehničnih 
sredstev v okolici šol, v šolah, v bližini

Prejeli smO
katerim se moti šolski pouk, delovni 
proces, nočni mir in počitek ter javni 
shodi in prireditve. Ob nestrokovni 
uporabi pa prihaja do hudih telesnih 
poškodb in večje materialne škode.

Občane obveščamo, da posamezni- kom 
ni dovoljen uvoz pirotehničnih sredstev, 
razen s posebnim dovoljenjem, ki ga izda 
Ministrstvo za notranje zadeve na podlagi 
41. člena Zakona o prevozu nevarnih 
snovi.

zdravstvenih organizacij, hodnikih 
stanovanjskih blokov, hiš, v okolici vrtcev, 
cerkvenih objektov ali v njihovi 
neposredni okolici bodo delavci policije 
ukrepali v skladu z veljavnimi predpisi.

Vse občane prosimo, da praznikov ne 
obeležujejo z objestno in nevarno 
uporabo pirotehničnih sredstev.

Zvone Ulcej, dipl.iur.
NAČELNIK UPRAVE
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CVETLIČARNA in KAVABAR
MARJETKA

Marjetka Slivnik-Hribargostinstvo "DELALUT" Prevalje

Srečno KOLEKTIV ŽELI SVOJIM KUČEM IN GOSTOM PRIJETNO 
PRAZNOVANJE, VSE NAJLEPŠE IN SREČNO NOVO LETO

loótom

P PRENOVA d,o.o.
Podjetje za opravljanje trgovskih, storitvenih in tržnih poslov 

Žerjav 18, 62393 Črna na Koroškem 
Tel.: 0602 39 140

POSLOVALNICE:

□ Žerjav 18, Črna na Koroškem
□ Partizanska 13, Ravne na Koroškem

ZAHVALJUJEMO SE USEM KUPCEM ZA 
ZAUPANJE IN ŽELIMO SREČEN BOŽIČ (N 

SREČNO N0U0 LETO

[>

fmJlJ

^TLJ]
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Ss" « a
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□ Izdelava in vgradnja protivlomnih in 
protipožarnih alarmnih sistemov za 
stanovanje, hiše in vse ostale 
objekte z vezavo na 
alarmnointervencijski center

□ Organiziran prevoz gotovine in 
dragocenosti

□ avtoalarmi
□ ZIDNI IN POHIŠTVENI TREZORJI

<ši> © Cenjenim kupcem in sodelavcem 
se zahvaljujemo za zaupanje in 
želimo sreče, zdravja in uspehov v 
novem letu 1994

OMANT
HOTEL MERX

d.o.o.

Ravne na Koroškem' 

Restavracija
□ malice - 250 SIT 
d jedi po naročilu
□ originalno češko pivo 
D prostor za zaključene družbe
□ Slaščičarna: tudi vse vrste sladic 

svečane priložnosti
Hotelske usluge:

□ posteljne kapacitete (preko 40 postelj)
□ dva apartmaja
□ poln pension: 45 DEM

Od novembra deluje vsak dan tudi Night Club 
prostorih, odprt od 20. do 3. ure.

po naročilu za

v kletnih

Vsem ceqjenim gostom in poslovnim partnerjem se 
zahvaljujemo in jim želimo vesele Božične praznike ter 

srečno Novo leto 1994
Telefon: 0602 23 86 L 20 750

BnOTRq d.o.o., Čečovje 5, Ravne na Kor.

konkurentnt cene 
solidna postrežba 
velik parkirni prostor

10 PREPIH



GUKO, d.o.o.
Čečovje 5

62390 Ravne na Koroškem ^3ac> 
Tel.: 0602 / 20 165 fax: 0602 / 21 076

'Dragi posCozmi partnerji!

Za Vaše zaupanje v starem letu se 
y^am najkpše zahvaljujemo, 
loščimo Vam Ves e C 'Božič in 

srečno 9{pvo teto 
1994!

9fasvidenje v novem Cetu.

GUKO, d.o.o.

'Ps. Vašega oBis^g bomo vedno veseti !

(TRGOVSK^PODJETJEh 

SLOVENJ GRADEC

TRG0YSK0 PODJETJE ŽILA SLOVENJ 
GRADEC ŽELI VSEM SVOJIM KUPCEM 

VESELE R0ŽIČNE PRAZNIKE, V 
NOVEM LETU 1994 PA VELIKO 

ZDRAVJA, MIRU IN OSERNE SREČE.

KOLEKTIV ŽILE SE ODVEZUJE, DA 
RO TUDI V RODOČE SKRREL ZA 

NAJROLJŠO PONUDBO IN ČIM NIŽJE 
CENE

ŽILA DANES - ZA VAŠ ROLJŠI JUTRI!

Cenjenim strankam se 
zahvaljujemo za zaupanje 

in jim voščimo
vesel Božič ter
srečno Novo leto

MESNINA
O T I Š K I VRH

BOŽIČU IN
NOVEM LETU
DOBER TEK

TER USPEŠNO IN
ZADOVOUNO NOVO 

LETO
1994
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ZASEDALI STA 
SKUPŠČINI

Zadnjič v tem letu sta se na 
zasedanjih zbrali tudi radeljska in 
ravenska občinska skupščina: slednja 
ima v zadnjem času ponovno velike 
težave s sklepčnostjo. Na Ravnah so 
med drugimi poslanci poslušali 
poročilo o poteku sanacije v 
Slovenskih železarnah, s poudarkom 
na lokaciji Ravne, kjer se obetajo 
novi viški. V Radljah ob Dravi pa so 
poslanci dali zeleno luč za še eno 
preimenovanje kraja: Branik nad
Muto bi rad ponovno postal 
Sv.Jernej nad Muto.

DARILA ZA VSE 
OTROKE

Tudi Koroško društvo za 
cerebralno paralizo se je že v 
začetku novembra pričelo pripravljati 
za novoletne praznike, za nekaj 
prijetnejših trenutkov za svoje 
otroke. Povedali so, da bodo 26. 
decembra v domu upokojencev 
obdarili vse otroke, obolele za 
cerebralno paralizo z našega 
območja. Za darila so prispevala 
podjetja, organizacije in
posamezniki.

Seveda pa je organizacija takšne 
prireditve na ramenih društva, kjer 
znajo in zmorejo kljub nekako 
težjim časom premostiti tudi takšne 
ovire.

Upravičen
optimizem

Predsednik dravograjskega izvršnega 
sveta, gospod Kotnik, je tokrat optimist. 
Dela na tistem tolikokrat opisanem 
"stebrišču" namreč polagoma a vztrajno 
napredujejo. Povedal je le, da imajo 
dogovorjeno za etapnogradnjo, samo 
delo pa seveda opravičuje ta zmerni 
optimizem.

L

SAMO TRIJE V 
POKRAJINI

Folklorna skupina Muta je nedavno proslavila peto obletnico svojega
plodovitega dela.

------ po koRoški------------------------------------------------------

V katalog "Naših pet let" so zapisali celo 
vrsto nastopov, gostovanj doma in v
sosedstvu, predstavili so morda svoje
največje delo, raziskavo o noši, o načinu 
oblačenja tukajšnjih ljudi na začetku stoletja.

Tako so postali tudi tretja folklorna 
skupina v pokrajini, ki ima svoje plese. Pred 
njimi so se v "svoje noše" oblekli folkloristi 
iz Podgorja in tisti s Šentanela.

S to novo nošo, v oblekah kakršne so 
nosile naše prababice in 
pradedje, in s plesi, ki 
se jih še komajda 
spomnimo, so razveselili 
številne in hvaležne 
obiskovalce v avli 
osnovne šole na Muti.
Pa ne samo to. V goste 
so povabili še pevski 
zbor z Ojstrice, ki se 
upravičeno ponaša s 
petjem starih, marsikje 
že pozabljenih pesmi.
Prišli so tudi člani 
ansambla Diaton, ki 
zaigrajo stare in nove 
skladbe in vse skupaj 
se je ujelo v zares lep 
večer. Kot bi trenil, so 
minile skoraj tri ure, za 
konec pa je jubilante obiskal še Miklavž,

Skupina je teh pet let res trdo delala! 
Zavzeto so se trudili in delali folkloristi, 
pomagali in spodbujali so jih starši, z 
denarjem so jih podprli mnogi posamezniki, 
vse tja do občinskih mož, odgovornih za 
kulturno dejavnost.

Ne bi pa vsega tega bilo, ideje ne bi šle 
v tako kratkem času v klas in uspeh, če ne 
bi bila za vsem neumorna gonilna sila, 
vodja folklore Teja Ropoša.

Ne smemo pozabiti še krajevnih dejavni
kov, do kmetov in babic, ki so 
strokovnjakom pomagale pri dokaj zahtevnih 
raziskavah. Terensko strokovno delo je 
opravila dr.Marija Makarovič, slike modelov 
oblek je naredila plesalka in likovnica Anita 
Korošec, fotografske preslikave in vrsto 
povečav pa je z vso skrbnostjo in precizno 
opravil mladi fotograf Blaž Fras.Raziskava 
je bila opravljena na obširnem območju 
od Mute do Kaple.

Vse to je bil šele prvi del pomembnega 
dela. Šivanja po predlogah sta se lotila 
upokojena mojstra stroke Anica in Franček 
Klemen.

Ob velikem delu in časovni stiski so jima 
priskočili na pomoč Nada Golob, Vilma 
Poročnik in Jože Lubej.

Zanimivo je, da so zapisali prav vse 
nastope, omenili so tudi organizacijo

izdelave svojih prvih noš, to je prekmursko 
nošo, ki jo je zašil Boris Žalig.

Skromno, preskromno pa so zamolčali ure 
in dneve dela v teh petih letih. Zanimivo je, 
da je skupina tudi "ostala skupaj”, razen 
nekaj izjem, kar kaže, da je življenje v 
ansamblu prijetno ali (če smem zapisati) 
tovariško. Končno je tudi kar 21 plesalcev 
in plesalk prejelo Maroltova priznanja in 
bronasto značko za pet let dela. Vodja, Teja

Ropoša, pa je prejela za deset let dela že 
srebrno značko in posebno Maroltovo 
plaketo.

Pa še beseda o godcih. Res ni lahko najti 
godca, ki bi mu zapel instrument kot v 
tedanjih časih, ko so tu še živeli ti naši 
domači plesi.

Največ časa je s folkloristi preživel Franc 
Marko ali, kot so mu rekli, “naš Franček" iz 
Podvelke. Ob njem je vedno pritegnil mladi 
klarinetist Robi Repnik z Mute, občasno so 
jima priskočili na pomoč še Ernest 
Brezovnik, Matjaž Isak, Nado Pečnik, 
Avgust Štajner in Peter Vaiti. Deloma iz 
teh in drugih se je izoblikoval ansambel, ki 
je po domače spremljal jubilejno prireditev.

Ne smemo prezreti Miha Lorencija in ob 
njem Simona Hartmana, Franca Kobolta, 
Ivana Močilnika in umetniškega vodjo 
glasbenikov Adija Smolarja.

In koliko je bilo iskanja, da so našli 
"Štirne"? Mnogo opravljenih ur, trpkih, 
vsekakor pa več lepih trenutkov. Ali, kot je 
zapisal predsednik sveta KS Muta Marjan 
Špegel: "Če ne bi oživili ta del naših 
vrednot, bi bili veliko revnejši, to je delo, 
ki ga cenimo"!

K.valtl
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po koRoški

NA ČAKANJE 30 
DELAVCEV
Številni pretresi in kriza, 

ki jo doživlja slovensko 
gospodarstvo, je med dru
gimi zajela tudi žago 
Mislinja. Ta 50 članski 
kolektiv je namreč veliko 
časa vztrajal in kjuboval 
vsem preprekam, naposled 
pa vseeno ni mogel mimo 
nakopičenih težav. Direktor 
PETER REPOTOČN1K za tre
nutne težave krivi pred
vsem pomanjkanje hlodovi
ne. Te pa zaradi pove
čanega, izvoza v tujino ni, 
saj je organiziran z direk

tnim odkupom preko kme
tov.

Ob vsem tem se kaže 
nelojalna konkurenca in 
kopica pomanjkljivosti
sistema glede odkupa lesa. 
Žaga Mislinja je namreč 
veljala v sistemu Lesne za 
vzorno, ob izgubi dobrš
nega dela južnega trga pa 
so se dodatno nakopičili 
številni novi problemi. Po
sebno poglavje so tudi 
številne zasebne žage, ki s

svojim delom konkurirajo 
tudi tako velikim kot je 
mislinjska.

V začetku meseca decem
bra je tako odšlo na 
čakanje 30 delavcev. Kako 
dolgo bodo doma, je v 
tem trenutku težko reči, 
žago- tovo pa vse tja do 
novega leta. Ostaja 
skromno upan- je, da bi se 
razmere v pri- hodnjem 
letu le nekoliko spremenile 
v prid žage in njenih 
delavcev.

Nekaj je le ostalo
Pomanjkanje denarja in zato tudi večjo kulturno sušo še najbolj 
občutijo manjše, gospodarsko šibkejše občine.
Kljub temu pa k sreči le ni povsem usahnila kulturna dejavnost. 
Zanimivo, med ljudmi je pripravljenosti po svoje celo več.

V sezoni 1992/93 v Dravogradu niso 
imeli več delovnega mesta tajnika Zveze 
kulturnih organizacij, ki je prej bil 
praktično gonilna sila kulturnih dejavnosti 
v občini. K sreči pa, pravi podpredsednik 
ZKO Franc Veršnik, dejavnost le ni 
povsem odpadla. Na področju likovnega 
ustvarjanja in razstav je bila celo zelo 
dinamična.

Likovna, glasbena in celo lutkovna 
dejavnost so živahne in so med letom 
domala nepretrgoma prikazovale svoj 
utrip. Tako je bila v cerkvi Sv.Vida, ki je 
kar primerna za manjše razstave, najprej 
razstava Antona Repnika, za tem pa je 
zaživela glasbena dejavnost. V februarju 
je bila občinska revija pevskih zborov od 
Pliberka do Traberka, kjer je sodeloval 
tudi MPZ iz Žitare vasi, v marcu pa 
zaključna prireditev, na kateri je sodeloval 
tudi MPZ Stanko Rek.

V maju je bila občinska revija otroških 
pevskih zborov in še srečanje oktetov in 
malih vokalnih skupin. MPZ Šempetrski 
pavri pa je sodeloval tudi na zaključni 
prireditvi Koroška poje v Slovenj Gradcu.V

Juniju so sodelovali na regijski reviji 
zborov v Radljah in pripravili zares lepo 
razstavo Koroških likovnikov, pravtako v 
cerkvi Sv. Vida.

Lutkovna dejavnost je dala vrsto
predstav za otroke, največ v času
njihovih praznikov, potekale pa so vse od 
januarja do aprila.

Odprtje letošnje likovne sezone pa je 
bilo nekaj posebnega. V Dravogradu se je 
predstavil makedonski slikar Goce 
Kalajdžič. To je bila razstava ikon, kar 24 
del smo videli, strokovnjaki pa so o delih 
in razstavi izrekli samo pohvalne besede. 
Ob naštetem pa na dravograjskem 
območju deluje še druga glasbena
dejavnost, od godb na pihala, ki dosegajo 
že opazno kvaliteto in so tudi 
organizatorji srečanj, kot je bilo v 
Trbonjah. Še več zborov poje in 
razveseljuje ljudi, pa tudi amaterska 
odrska dejavnost nikakor ni izumrla, celo 
nekaj lepih amaterskih predstav smo si 
med letom lahko ogledali.

K.Valtl

DRAŽJA
SLOVENJEGRAŠ
KA KOMUNALA

Letošnja izguba Komunalno stano
vanjskega podjetja Slovenj Gradec bo 
v primerjavi z lanskim letom skorajda 
podvojena (62 milijonov SIT), zato se 
je na predvečer novega leta 
slovenjegraški IS odločil povečati cene 
komunalnih storitev. Vodarina bo 
tako že ta mesec za 138 odstotkov 
(kubik vode bo stal 22,49 SIT), ka
nalščina bo dražja za 144 odstotkov 
(za kubik 8,35 SIT), čiščenje odplak 
za 37o odstotkov (1,85 SIT za kubik), 
odvoz smeti pa bo dražji za 120 
odstotkov, kar pomeni, da bo odvoz 
smeti po novem stal nekaj manj kot 
sto tolarjev na osebo. Ogrevanje bo 
dražje za 51 odstotkov, kar pomeni, 
da bo v blokih za kvadratni meter 
potrebno plačevati 99,13 SIT. Za 
individualni odjem bo fiksni del 
poslej stal 64.126,72 SIT na leto 
(sem je vključenih tudi porabljenih 
sedem MWh na leto), MWh nad to 
porabo pa bo po novem stala 
5977,49 SIT.

RAVENSKA LDS 
NE MIRUJE

Občinski odbor LDS Ravne na 
Koroškem je ponovno sklical novi
narsko konferenco, na kateri je 
spregovoril o nekaterih nadaljnih 
aktivnostih okrog dela občinske vlade. 
Tako bodo na novo ustanovljeno 
komisijo pri Državnem zboru Repu
blike Slovenije posredovali pobudo, 
da bi pregledali delo na področju jav
nih financ tudi v ravenski občini. Na 
javno tožilstvo pa bodo posredovali 
pobudo, da bi "pospešilo postopek 
pri ugotavljanju odgovornosti pred
sednika IS, saj so pristojni organi že 
podali ovadbo pri javnem tožilstvu." 
LDS je na tej konferenci postregla 
tudi s podatkom, da si je predsednik 
IS dr. Matic Tasič protipravno 
povišal plačo za deset odstotkov, saj 
o tem ni poprej sprejela sklepa 
Komisija za volitve in imenovanja, ki 
je edina pristojna o tem odločati.

s
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»žii: §g JELOVICA™»radio alfa
PRVI KOMERCIALNI RADIO PRI NAS

radio alfa ,100
REDAKCIJA IN STUDIO

Cankarjeva 1 
62380 SLOVENJ GRADEC, p,p. 92 

telefon: 0602 41-630 
telefax: 0602 41-244

radio alfa «o»
PROPAGANDNA AGENCIJA
Efenkova 61 
63320 VELENJE 
telefon: 063 851-788 
telefax: 063 851-788

VAŠ SOPOTNIK V POSLOVNEM SVETU

lek
PROIZVAJAMO 
IN PRODAJAMO 
aparate in materiale 
za zobozdravstvo 
s področij: 

PREVENTIVE 
KONSERVATIVE 
PROTETIKE 
ORTODONTIJE

(^) lek d.d. DpIbOjainia
tovarna farmacevtskih in kemičnih izdelkov d. d. 

61117 Ljubljana, Verovškova 57, p. p. 81 

telefon: (061) 182-161 

telex: 39403 

telegram: Lek Ljubljana 

telefax: (061) 183-517

G E M
i $

Oskrbimo vas s kvalitetnim) gradbenimi materiali po ugodnih 
cenah. Posebej še z:
- IZOFAS suhomontažno fasadno oblogo
- ukrivimo in polagamo bet^nskp železo
- vse vrste betonskih meja
- KO-TLAK plošče
- betonski zidaki in druga J galanterija
- separirani agregati
- kritina BRAMAC pod najugodnejšimi pogoji

SE PRIPOROČAMO

Vsem svojiM kupcEM 
ŽeLiMO pRijETNE

Božične pRAZNikE In 
SREČNO Novo IeTO

1994
v
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Utrujeni Tisnikar

Znameniti slikar Jože Tisnikar je na 

nedavni otvoritvi razstave del Borisa
Zaplatila v Galeriji Kolar utrujeno obsedel. 
Na vprašanje prijateljev, kaj ga je tako 
zdelalo, je odgovarjal, da je imel v letu 
1993 izjemne napore, saj je sodeloval na 
treh slikarskih kolonijah, na samostojnih in 
skupinskih razstavah, doma in po svetu, 
celo do Litve ga je zanesla pot. Nič pa 
ne kaže kaj boljše za leto 1994, že v 

naprej ga obremenjujejo vabila za
gostovanja daleč naokrog.

dRUŽAbNA kRONikA

nncRADno vpimmiije
Zoper katerega znanega politika na Koroškem je bilo v 

letošnjem letu vloženih največ kazenskih ovadb?

Odgovore pošljite do sredine Januarja prihodnje leto. Pravilne 
odgovore bomo nagradili z izletom v Dob(jo vas).

OBISK (Z MAKEDONIJE
Nedavno se je v Radeljski občini mudil gospod Arsovski, 

akademski slikar, ki je svojčas učil na muški srednji šoli, zdaj 
pa že nekaj let živi v rodni Makedoniji. Ko je Arsovski zvedel, 
kakšno plačo dobiva zdaj njegov nekdanji ravnatelj in bivši 
republiški poslanec Ervin Kokošinek, je prebledel in dejal, da je 
za to plačo gospoda Ervina zaslužen tudi sam.

Arsovski je namreč tisti, ki je Ervinu pred leti zakuhal mrtve 
duše na muški srednji šoli, na račun mrtvih duš pa je postal 
Ervin zelo znana medijska osebnost, ki je na prvih
demokratičnih volitvah tudi dobil toliko glasov. Sedaj je Ervin 
na KVLAZ, to je na komisijo za volitve in imenovanja pri 
Državnem zboru RS, naslovil zahtevo, da bi plačo v višini 
kakšnih 170 tisočakov vendarle še dobival leto dni.

ŽIVLJEN JE V 

MOZAIKU
Akademski slikar Karel Pečko si 

pred leti ni mogel predstavljati, da 
bo lepa Sanja iz Ukrajine dajala tako 
konkreten pečat njegovim v mozaik 
izdelanim linijam. Slišati je, da si 
profesor še ni uspel ogledati nočnega 
programa v hotelu Kompas, čas pa bi 
bil, da si ob kakšni priložnosti le 
ogleda rezultate svojih vizij.
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dRUŽAbNA kRONÌkA ÌN pREpi^AINE ČVEkE

a

M ■ IS ASI I Vlil V
GALERIJI MISI

Galerija Kolar v Slovenj Gradcu je tradicionalno poskrbela za decembersko oziroma 
novoletno poslastico, saj je odprla prodajno razstavo akademskega slikarja Borisa 
Zaplatila iz Ljubljane. Da ima galerist Kolar srečno roko pri izbiri avtorjev, je dokaz 
11 rdečih oznak na robovih oljnih slik, kar pomeni, da so slike prodane. Seveda ob tej 
priložnosti Galerija Kolar ni pozabila na novoletni koktajl, namenjen obiskovalcem in 
kupcem slik.

m
družabna

Komen
tar na 
Trdi tič

I d.c.c.
Brez dvoma je napisal ta članek anonimen alkoholik, ki ni imel korajže napisati 
svojega imena. Pozna le svojo "medicino" (vinjak, vodka in podobno), sicer pa o 
medicini, farmaciji in psihologiji pojma nima. Če njegovi sobrati slučajno ne berejo 
Prepiha, naj jim povem - to velja tudi za avtorja, da sprej deluje le pri treznih 
oziroma nealkoholikih. Ta tuji proizvajalec seveda tega v navodilih ni napisal, ker ni 
računal, da ga bodo uporabljali tudi Slovenci.

Kritika naj bo tudi Prepihu, ki objavlja takšne življensko bistvene stvari kot 
parodijo. Ali pišejo primitivci, alkoholiki ali neizobraženci.

Matjaž Sušnik

"Eilc kuda, marke svuda"
o smo lahko prebirali ponudbe za odkup takoimenovanih železarskih C-družb, sta se 
ičajnemu Korošcu postavili dve temeljni vprašanji:

*
a)ali ne gre za razprodajo par exellence in

b)od kod tem ljudem vendarle toliko mark.

Va*

Cvetje v jeseni
Cvetovje koroških 
občin se te dni 
zbira na spreje
mih, ki jih navad
no organizirajo 
občinske vrhuške. 
Zaželijo si srečno 
v novem in za
hvalijo se za so
delovanje v letu, 
ki mineva. Prav je, 
da se sre- čujejo 
tudi ob takih pri
ložnostih, saj je 
drugačnih, bolj re
snih, kar preveč.

f

NAVIDEZNA
ZA§EDELJE-
NCST
Zaskrbljenost znanega koroškega 
novinarja Ivana Praprotnika je le 

navidezna. Rokometašem Preventa gre 
dobro, idej za Koroške solzice ne bo 
zmanjkalo, dokler bo na Ravnah 
ostala na oblasti današnja struktura. 
Delo se bo počasi olastninilo. 
Njegova zaskrbljenost bi lahko bila 
povezana samo s planetarno proble
matiko ozonske luknje.

V_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

Irena in Ingrid -
lepotici decemberskih noci

Ker v Prepihu vztrajno popisujemo in propagiramo utrinke iz nočnega življenja v hotelu 
Kompas Slovenj Gradec, smo pridobili dovoljenje vodje PE Gine Kuserban za objavo 
nekaterih ukrajinskih lepotic in s tem tudi bralcem Prepiha dokazali, da naše objavljanje 
ni bilo samo reklamiranje hotela Kompas, ampak tudi, ob vročem politiziranju, še smisel 
za lepotna dogajanja v decemberskih nočeh.

( \

ZAOBLJUBA
Župan ravenske občine Adi Cigler te dni 
resno razmišlja, kaj narediti v vse bolj 
ostrem sporu med občinsko LDS in 
dr.Maticcm Tasičem. Rešitev je v zaobljubi, 
da LDS v letu 1994 ne skliče več nobene 
tiskovne konference okrog dela občinske 
vlade, ta pa se s svojim predsednikom 
zaveže, da v letu 1994 na račun občine v 
zaselku Gonje II ne bodo zakopali niti ene 
lopate.

V________________ J

NIMA CASA
Vplivni Korošci, ki živijo v 
Ljubljani, bi radi pomagali koroški 
regiji in so nedavno tudi sklicali 
pogovor z predsedniki občinskih 
vlad, v Ljubljano pa sta odpotovala 
le Franc Fras (Radlje) in Janez 
Komljance (Slovenj Gradec).
Mirko Kotnik (Dravograd) je 
povsem upravičeno izostal, saj je 
bila na taisti dan svečana otvoritev 
prenovljene gostilne Kaiser v 
Dravogradu.

1716 PREPIH PREPIH



m iyu ih
NA M I VI VAH NUDIMO:
• 7 VLEČNIC NA 60 ha TRAVNATIH SMUČIŠČIH, PRIMERNIH ZA 

ZAČETNIKE IN TEKMOVALCE S KAPACITETO 6000 SMUČARJEV 
NA URO

• DEL SMUČIŠČ JE OSVETLJEN IN OMOGOČA 
NOČNO SMUKO

• TEKAŠKE SPREHAJALNE STEZE
• SPOSOJEVALNICO SMUČARSKE OPREME
• ŠOLA SMUČANJA

DISCO@,, JOLLY”
in

gostilna

POGORELČNIK
tel.: 0602 71 161

Zahvaljujemo se vsem svojim gostom za zaupanje, 
obenem pa jim voščimo vesele božične praznike, srečno 
Novo leto 1994 in jih še v bodoče vabimo, da nas 
obiščete.

BERITE
PREPIH

ÌK

VELEBLAGOVNICA NAMA
Ravne na Koroškem, Prežihov 
Tel.: 0602 / 22-431, Fax: 2\

#
V ČASU BoŽiČNih ÌN INOVoIeTNÌIh^pRAZlVtkoV NAkupu/lE

ZA pRijATEljE, OTRokE ÌN dRUZ 
okRAskE, pEciiav čokolAd

NO dARÌtA, NAkil/ 
boNbo^ 

ačUa,
SMUČARsko OpRElVIOL ÌN ŠF 

ul TiSTEtjA^čkAR IŠČETE, NAjdETE NA ENEM MESTU,
m še po uqodNib cenaIi!

KD0R ISčikTA NAJPiE\.V NAMI !
Nama Ravne Vam žeMVveseI Božič ìn 

srečno \/

"BOROVO TRADE"
TOMŠIČEV TRG 18 

CELJE

BOROVO TRADE d.o.o. Celje odda v 
najem cca. 80 m2 prodajnega prostora 
v prodajalni Borovo na Prevaljah, Trg 

57/a, za opravljanje trgovske 
dejavnosti.

Interesenti naj pokličejo na telefon 
063/441-531, kjer bodo dobili 

natančne informacije o pogojih in 
vsebini najemnega razmerja.
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TEKSTILNA INDUSTRIJA OTIŠKI VRH, d.o.o. 
Otiški vrh 53

62373 Šentjanž pri Dravogradu 
Tel.: 0602 85 226, 85 234; Fax: 0602 85 279

NAŠ PRODAJNI PROGRAM JE PRILAGOJEN VAŠEMU 
OKUSU !

Bogata izbira ženskih, moških in otroških nogavic, ter 
športnih in kratkih nogavic, dokolenk.

Tudi za našo konfekcijo se boste zlahka odločili, saj 
smo za Vas sešili ženske, moške in otroške frotiraste in 
plišaste halje, spalno perilo iz satena, svile in bombaža, 
spodnje perilo Naturane in kakovostne brisače Vossen.

V prodajnem programu pa imamo tudi VMS kasete super 
High grade in elektroizolacijske cevke - bužirke kakovosti 

G, GSR in GSE.

KOROTAN

Kolektiv TP "KOROTAN" Ravne želi vsem 
svojim cenjenim kupcem in ostalim prebivalcem 
Mežiške doline vesele božične praznike, srečno 
zdravo in veselo Novo leto 1994.

Ob tej priliki Vas vljudno vabimo v naše 
prodajalne, kjer smo Vam pripravili veliko 

izbiro prazničnih daril in vseh vrst blaga po 
zelo ugodnih cenah.

Vsak nakup nad 3.000,00 SIT primerno 
nagradimo.

Delamo za Evropo, za svoje kupce smo se odločili sami 
- ponujamo jim kakovost.

\S

SREČNO

1994
v -

TlO

bO LET

Pri nakupu tekstilnega blaga nudimo kupcem 
10 do 20% novoletni poust.

HOM
OPREMA

Tovarna oblazinjenega pohištva 
62380 Slovenj Gradec, Stari Trg 304 
Telefon (0602) 42 051; telefaks 42 153

Tfooui oftnentCL uteči Ttovo-

iefo 1994 čk fviifiMoča, 

ttA&ufi tudi u fnidodupeut Cetu

V lastnih prodajnih enotah NOVE OPREME
SLOVENJ GRADEC NOVO MESTO

Stari trg 304 Regerške košenice 65a
(0602) 44 185, 41 144 (068) 21 674
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RAZqlEdi

NEKATERIM BI 
BILO PAMETNO 
PORAVNATI 
AVTOBUSNINO
(za pot s Koroške)

Razmisleki o kulturi in njenem 
utripu so navadno stvar duha - 
vsaka pomisel, ki je drugačna 
od tiste v knjigi postav, pa je 
rez v živo tkivo. Samo prozaisti 
življenja so prepričani, da je v 
literarnih vrtovih opravičljivo 
lomastiti z macolo v roki ter 
skušati zadeti žebljico na glavi
co. Temu navadno rečemo, da 
se sloni odpravijo v trgovino s 
porcelanom (v našem primeru je 
prvo ženskega spola -Z-S., 
kaolin pa najkrhkejša stvar na 
tem svetu - beseda). In kaj 
ostane, ko razgrajač pomete po 
policah z literaturo? Na 
Koroškem ostalim Korošcem

ponudi program krajinske liter
arne rešitve.

Prvič kot prvič. Ker je Prežih 
objavljal v Domačem prijatelju, 
zveščič pa so razpečavali kot 
prilogo zavojčkom Vydrove- 
Žikine kave, bi lahko danes na 
Koroškem spete lističe poezije 
prilagali toaletnemu papirju 
PALOMA, obilnejša prozna 
besedila pa v trdnejše in traj
nejše škatle z Bata škornji. 
Drugič kot drugič. Dvomim, 
da je Piritka imela kdaj v rokah 
dr.Franca Sušnika Pregled sve
tovne literature, sicer ne bi 
zapisala abotnosti, da je za 
vedenje o književnih trendih 
dovolj poznati naslove domoz

Vsem občanom 
občine Radlje ob 

Dravi želim vesele 
praznike in srečno 

Novo leto 1994!

Predsednik SO Radlje 
ob Dravi

Herman Tomažič

nanske zbirke v Študijski in se 
s takšnim registrom ovenčati s 
slavo vsevednosti. O ti ljuba 
preproščina.

Tretjič kot tretjič. Govoroti o 
tem, da se nekaj malega več 
kot 7600 brezposelnim 
Korošcem literatura piše v uho, 
je vsaj diskutabilno, če že ne 
obskurna (mračna) in morbidna 
(bolehna) trditev. Franček 
Anželak, pesnik, samozaložnik, 
je tudi na listi brezdelnežev ne 
po svoji krivdi. In literatura mu 
ne dol visi in ni neobčutljivo 
truplo, kar naj bi bili po 
besedah dame "Ni vse zlato, kar 
se sveti" na logostičnih in 
podobnih centrih čakajoči. Ljudi 
v stiski najbolj ubija poniževalen 
odnos srečnejših, če pa jih 
ovenčajo še s prislovično neum
nostjo, je mora popolna.

primanjkuje.

Petič kot petič. Ne bom 
razpredal o literarni zastrtosti, 
pač pa dopuščam možnost, da 
je Teokritos res mislil dobesed
no tisto, da se vzdihujoči v 
enem dnevu postarajo. V poduk 
in pot v medvrstično branje pa 
naslednje. V Longosovem 
romanu Dafnis in Hloa (avtor in 
delo pripadata obdobju 
bukolične, antične literature, 
tako kot Teokritos, čeprav je 
živel nekaj stoletij prej, vendar 
gre za stvar duha) ljudje med 
vzdihovanjem počno še marsikaj 
drugega kot se le starajo. 
Strgarjeva seveda ne bo 
razumela, zato ji pomagam z 
izpisom iz SSKJ - držeč za roko 
(kot paidagogos) jo peljem v 
peto knjigo, str.571, stolpec 
desno, drugi geselski članek: 
vzdihovati je mogoče tudi od 
ugodja.

Četrtič kot četrtič. Žlahtno 
imenovana tudi strogo odsvetuje 
branje med vrsticami. Prepričan 
sem, da bo v katerem nasled
njih razgledov pisala o tem, 
kako je po nemarnem zaprav
ljen prostor med tiskanim 
črkovjem. Po zakonu grafema je 
prepričana, da se, po njeno 
banalno, na pot s Koroške 
odpravljajo le krošnjarji in poli
tikanti. Gospa Strgar ne zmore 
prebrati, da če odideš, ni nujno 
treba sesti na avtobus in se 
odpeljati skozi Hudo luknjo. To 
se stori tudi drugače. Modno se 
temu reče beg možganov. No, 
nekaterih to sploh ne moti, saj 
so prepričani, da je pamet 
edina stvar na svetu, ki je je v 
izobilju, saj ni posebej pogosto 
slišati ljudi tarnati, kako jim je

No, nad avtoričinimi koroškimi 
recepti se je mogoče držati tudi 
za glavo in vzdihovanja iz 
obupa. Vzdihovati je mogoče 
tudi zaradi vzdihovanja samega, 
če ti to vrže kakšen sit (pač 
nalagaš o kanalistih, kulturi in 
Korošcih - piš me v uho, koliko 
je vredno in produktivno, da je 
le vse na k).

Šestič - pod črto. Na uho 
Zlatki Strgarjevi. Včasih bi bilo 
bolje, če bi kdo razsvetljeval z 
žarnicami znamke tesla, kot da 
hoče za vsako ceno iluminirati 
z besedo. Naredil bi manj 
škode.

Andrej Makuc
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SAMO VIDOVIČ,
NOGOMETAŠ KOROTANA SUVELA

NAJBOLJŠI NA 
KOROŠKEM
Prevaljski nogometni bum je 

minulo jesen ob soigralcih
povzroči! tudi Samo Vidovič,
najboljši nogometaš Koroške in 
eden najbolj cenjenih pri
slovenskih strokovnjakih, čeprav 
je letos zaigral v drugi ligi. 25 - 
letni Črnjan je izkušen igralec, 
ki daje neizbrisen pečat igri 
Korotana Suvela. V prvi polovici 
letošnjega prvenstva druge lige 
je navdušil koroško nogometno 
javnost, od katere je bil minula 
leta nekako oddaljen.
□ Tvoj matični klub je 

Peca iz Črne, igral si 
tudi za ravenski Fužinar, 
potem pa si bil kar 
nekaj let odsoten iz 
koroškega nogometa. Kje 
vse si igral?

"Po vojski sem odšel v 
Ljubljano na študij. Igral sem pri 
Iliriji, kajti takrat ni bilo pravega 
interesa zame. Eno leto sem 
igral pri Iliriji, potem pa sem 
pristopil k Svobodi, sedanjemu 
Optimizmu, na Vič. Naslednje 
leto sem bil že pri Ljubljani 
(Cosmos Ljubljana, Op.p.). Prišlo 
je do razpada Jugoslavije, ni se 
vedelo, v kateri ligi bo pristala 
Ljubljana. Stvari so bile "motne", 
zato sem za eno leto odšel v 
Avstrijo, k Pliberku. Ponovno 
sem se vrnil v Ljubljano, letos 
pa sem se po petih letih vrnil 
na Koroško, v Korotan Suvel."

□ Kako to , da si se 
kot dejansko prekaljeni 
igralec odločil oditi v 
drugoligaški klub?

“Mnogi tega niso razumeli. 
Toda poleti nisem imel drugih 
ponudb, razen velenjskega 
Rudarja in Pliberka. Zadnje dni 
prestopnega roka so se oglasili 
s Prevalj, nakar smo se hitro 
dogovorili glede pogojev."
□ So bili pogoji, ki so 

jih ponudili Prevaljčani

22------------------------------

Samo Vidovič - najboljši 
nogometaš Koroške

izenačeni ali vsaj 
približno takšni kot pri 
avstrijskem Pliberku?

"Lahko rečem, da vsaj 
približno takšni. No, ne morem 
reči, da so me vlekli samo 
pogoji. Tu je tudi nostalgija, ki 
je opravila svoje. Prav tako sem 
si želel še eno leto ostati v 
slovenskem nogometu. Smatram 
namreč, da me pri Ljubljani niso 
dovolj cenili. Tako jim želim 
pokazati, pa čeprav v drugi ligi, 
da sem več vreden kot so 
mislili."

□ Tvoj komentar uspeš
ne polsezone?

"Pred prvenstvom sem računal 
na uvrstitev od 5. do 8. mesta. 
Že od samega začetka smo 
pričeli nabirati točke, prišli v 
zmagovalni ritem, ki se je 
končal s porazom v zadnjem 
kolu, ki pa ni tragičen. Če bi 
mi kdo pred prvenstvom rekel, 
da bomo drugi, bi mu 
odgovoril, da je nerealen 
optimist. Zdaj lahko razmišljamo

tudi o prvi ligi, saj mislim, da 
bo v drugem delu potrebno 
osvojiti manj točk kot v prvem. 
Naši cilji zdaj segajo precej 
višje."

□ Je uvrstitev v naj višji 
rang zdaj za vas 
nekakšen imerativ? Zves
ti in številni navijači to 
že kar na glas zah-, 
tevajo.

"Vsekakor. Vsi, ki igramo in 
tisti, ki navijajo, bomo zelo 
nezadovoljni, če ne bomo uspeli. 
Čaka nas trnova pot do tega 
uspeha. Veliko je odvisno od 
uprave, saj mislim, da se mora 
moštvo okrepiti z dvema do 
tremi igralci. V tem primeru 
lahko upamo na uvrstitev v prvo 
ligo, kar si naši odlični navijači 
zaslužijo."

□ Kakšne igralce bi ti 
pripeljal na Prevalje?

"Manjka nam klasični golgeter, 
ki bi dajal gole. Slabi smo v 
skok igri ob prekinitvah tako v 
obrambi kot v napadu. To se 
pravi, da potrebujemo zadnjega 
veznega igralca. Kakovost naše 
igre bi se s takšno okrepitvijo 
dvignila."
□ Je zdaj končno prišlo 

do trenutka, ko se bo 
koroška nogometna ka
kovost skoncentrirala v 
Korotanu Suvelu?

"Korotan Suvel je v bistvu že 
nekakšna koroška selekcija. Tu 
igrajo nogometaši od Črne do 
Slovenj Gradca in Dravograda. 
Vsekakor je odvisno od politike 
kluba, kako bo naprej. Vedeti 
namreč morate, da se je težko 
dvigniti, lahko pa hitro pride do 
padca. Vsa Koroška mora 
izkoristiti ta trenutek. Že kar 
najboljši mladinci morajo priti 
na Prevalje, tako kot Zec in 
Lesjak iz Črne.

□ Ti imaš s prevaljskim 
klubom enoletno pogod
bo. So tvoje nadaljne 
igre v prevaljskem dresu 
pogojevane z uvrstitvijo 
v prvo ligo?

"Sedaj so vse moje misli 
usmerjene v to, da se Korotan 
Suvel čimbolje uvrsti v tem 
prvenstvu. Če bomo prišli med 
prvoligaše, je velika verjetnost, 
da bom ostal. Kot pogoj pa bi 
postavil tudi okrepitev obstoječe 
ekipe. Mislim, da cilj Korotana 
Suvela ne sme biti enoletni ples 
v prvoligaški družbi, ampak je 
treba poskusiti, da se v prvi ligi 
vzdrži kar najdlje časa. Delati je 
treba dolgoročno. "

□ Na koroško nogomet
no sceno si se vrnil kot 
zrel igralec. Kakšni so 
občutki ob odzivu doma
če publike?

"Ko sem se vrnil, sem vedel, 
da bodo moje igre najbolj pod 
drobnogledom gledalcev in 
strokovnjakov. V primeru slabih 
iger mi bodo vsi žvižgali, v 
nasprotnem pa ravno obratno. 
Mislim, da se je zgodilo to 
drugo. S svojo igro sem bil, 
razen na dveh, treh tekmah, 
zadovoljen. To pa so mi 
omogočili tako soigralci kot 
trener Toni Tomažič, ki mi je v 
igri pustil proste roke oziroma 
noge. To sem pogrešal v 
Ljubljani, tu pa sem se precej 
približal svojemu maksimumu."

□ Kako bi podrobneje 
ocenil Tomažiča, glede 
na to da si delal s 
številnimi vrhunskimi 
strokovnjaki?

"V Avstriji sem treniral pri 
Jagodiču, ki je bil reprezentant 
Avstrije. Treniral me je tudi 
Horvatič, bivši trener Maribora, 
potem Šoškič, Gugolj, Mendaš. 
Vsak od teh dela na svoj način. 
V primerjavi s temi trenerji je 
Tomažiču mesto v samem vrhu. 
Tone je mlad, ambiciozen 
trener, njegovi treningi so 
kakovostni, niso dolgočasni. Ne 
dela po šablonah, in mislim, da 
je pred njim lepa trenerska 
prihodnost. S Korotanom Suve- 
lom se je že dokazal, od njega 
pa je odvisno, če bo šel v prvo 
ligo, morda h kakšnemu dru
gemu klubu, da se dokazuje 
naprej. Nogomet je pač takša 
igra, v kateri se moraš nenehno 
dokazovati."

ROK TAMŠE

-------------------  PREPIH



SPORT

SPONZOR
JEM - 
HVALA
Vsako leto organizira grška atletska zveza pravi grški 
Maraton, s startom v vasici Maraton in s ciljem na olimpi
jskem stadionu v Atenah. Ta maraton je posvečen atenske
mu bojevniku iz leta 490 p.n.št., ki je pretekel progo, 
sporočil Atencem, da so premagali Perzijce in potem izdih
nil. Proga je speljana natančno po Filipidesovih stopinjah.

Pred olimpijskem stadionom, kjer so 
leta 1896 bile prve olimpijske igre

Tek je popolnoma odprtega tipa, sodelujejo lahko tako pro
fesionalci kot amaterji. Da je tekmovanje uradno priznano, 
moraš priti v cilj prej kot v šestih urah. Želja vsakega 
maratonca je, da preteče ta maraton.
24.oktobra letos sem se tudi jaz udeležil tega maratona. 
Nekaj nad 4000 tekačev se nas je zbralo na maratonskem 
polju pri spomeniku Grkom, ki so padli v tej bitki. Startna 
pištola je počila in tek se je pričel. Proga je bila naporna,
klanec za klancem in okoli 30 stopinj C.
Ljudje ob cesti nam ponujajo vodo, pomaranče, grozdje in 
jabolka. Nisem še videl toliko prijaznih ljudi na kakšnem 
teku. Kapo sem si obrnil tako, da me sonce ni žgalo v 
tilnik. Tudi pil sem čim več, da ne bi prišlo do dehidracije. 
Rešilni avto je kar naprej vozil in pobiral tiste, ki so oma
gali.
Najhujše je bilo zadnjih 12 km. Tekli smo po štiripasovnici,
en pas je bil rezerviran za tekače, trije za avtomobile, zrak
je bil poln dima. Končno zagledam velik olimpijski stadion, 
na katerem je cilj, množica mi ploska, pritečem skozi cilj, 
okoli vratu mi dajo lepo medaljo, veselim se je, zadovoljen 
sem tudi s časom (okoli štiri ure in pol). V takšnih pogojih 
za mene rekreativca ni slabo.
Za vedno mi bodo ostali v spominu ti dnevi. Spoznal sem 
nove prijatelje, ki so mi rekli, da se drugo leto spet vidimo. 
Brez sponzorjev pa se tega maratona ne bi mogel udeležiti, 
zato jim še enkrat hvala. v .

DUŠAN PAVLIČ

NAJBOLJŠI
Odbor za šport pri športni zvezi Ravne je izbral najboljšo 
športnico in športnika v občini Ravne za leto 1993

NAJBOUŠA ŠPORTNICA

NATAŠA LAČEN, roj.leta 
1971. Je članica smučarskega 
tekaškega kluba Črna in člani
ca državne članske reprezen
tance v smučarskem teku.

S svojimi odličnimi rezultati si 
je pridobila status športnice 
državnega razreda.

Osvojila je naslov državne 
prvakinje v smučarskem teku 
na 10 in 15 km v prostem 
slogu ter na 5 km v klasični 
tehniki.

Udeležila se je tudi svetovne
ga prvenstva v nordijskem 
smučanju v Falunu na 
Švedskem, kjer je uspešno 
zastopala naše državne barve.

NAJBOUŠI ŠPORTNIK:

MITJA KUNC, rojen leta 
1971. Je alpski smučar SK

Črna in član državne članske 
reprezentance.

Je vrhunski športnik s statu
som športnika mednarodnega 
razreda. Njegov največji uspeh 
je osvojitev ll.mesta v kombi
naciji in 17. mesta v VSL na 
svetovnem prvenstvu v alpskem 
smučanju v Morioki na 
Japonskem. Državni prvak je 
bil tudi v VSL, SL in kombi
naciji.

Na tekmi svetovnega pokala je 
v SL in VSL dosegel 21. 
mesto. V skupni razvrstitvi 
svetovnega pokala v VSL se 
je v sezoni 1992/1993 uvrstil 
na 22. mesto.

Med drugim je osvajal medal
je tudi na tekmah evropskega 
pokala in mednarodnih FIS 
tekmah.

Za najboljšega športnika naše 
občine je proglašen že 5. leto 
zapored.

A.H.
---------------------------------------------------------------------------

Vsem prebivalcem 
Mežiške doline in 

Koroške želim v letu 
1994 srečo v 

osebnem življenju, 
vsem skupaj pa 

uspehe pri graditvi 
napredka treh dolin 
in regije kot celote!

Predsednik SO Ravne 
na Koroškem 

Adi Cigler
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"KAZEN 
MORA BITI 
VZGOJNA "

K pismu, ki je bilo objav
ljeno v PREPIHU štev. 19/93 
z dne 26/11-1993

V nobenem primeru ni moj 
namen polemizirati z avtorico 
pisma, želim le nekatera dej
stva pojasniti še z druge plati. 
Prometni znak je bil postav
ljen na željo vrtca, odločbo o 
tem izda Komunalnemu pod
jetju cestnoprometni inšpektor. 
O pomenu prometnega znaka 
je odločal strokovnjak in ne 
mi laiki. Dodatna tabla k 
znaku bo v kratkem popravlje
na.

Kmalu po postavitvi znaka 
smo stanovalce bloka štev. 54 
na Javorniku pismeno 
obvestili. Obvestilo je bilo kot 
prošnja. Z obvestilom smo 
stanovalce seznanili, da 
Komunalno podjetje parkirišča 
ne more pinziti, zaradi parki
ranih avtomobilov otroci vrtca

poleti ne morejo uporabljati 
za risanje po asfaltu. Hišnik 
ima težave z vsakodnevnim 
dovozom hrane za otroke. Vse 
površine neposredno ob vrtcu 
pridno izkoriščamo za igro ter 
vzgojo otrok.

Prepis dela zadnjega odstavka 
obvestila, ki je bilo na oglasni 
deski v bloku št. 54: "Vse 
tiste, ki na tem parkirišču 
puščate svoje avtomobile, 
PROSIMO, da upoštevate 
našo prošnjo...."
Morda je kdo opazil, da 
parkirišče še danes (8/12-1993) 
ni spluženo, na parkirišču sto
jita že lep čas dva avtomobila 
brez registrskih tablic. Morda 
sta namenjena za odpad.

Parkirnega prostora ne pri
manjkuje vrtcu, verjamem, da 
manjka krajanom, zato bi bilo 
smiselno, da se na krajevno 
skupnost obrnejo prebivalci 
omenjenega bloka, ne pa 
delavci vrtca.

Ob telefonskem razgovoru z 
gospo Meško ni bilo težko 
ugotoviti nezadovoljstvo, ker 
starši vozijo v vrtec otroke 
kljub prepovedi vožnje, kar

pomeni, da stanovalci niso v 
enakopravnem položaju, zaradi 
tega sem jo bil pripravljen 
povabiti na roditeljski ses
tanek. To je gladko odklonila. 
Želimo imeti lepo urejeno 
okolico vrtca, sem štejemo 
poleg igrišča, ograje in igral 
tudi parkirišče, kot del ure
jenega okolja.

Pri tem bi spomnil na besedi
lo, ki ste ga lahko prebirali 
teden dni po kabelski TV. 
Predvajali smo tudi posnetek 
okolice vrtca in prosili 
najbližje stanovalce za pomoč, 
da bi bila okolica urejena. 
Vse je lahko tudi preveriti.

Kako je vrtec integriran v 
okolico, bi najlažje sodili 
starši, ki imajo otroke v vrtcu. 
Nismo pa pripravljeni biti do 
konca strpni, ko gre za stvari 
na škodo otrok, ki so v vrtcu. 
Zelo različno, kot tudi več 
drugih trditev v pismu, si 
lahko bralec razlaga zadnji 
odstavek članka. Verjetno ni 
mišljeno prometno varstvo, 
ampak prometna vzgoja otrok 
v jaslih. Morda avtorica misli, 
da bi bilo potrebno prometno 
vzgojiti vzgojiteljice. Če je 
mišljeno tako, iz pisma je 
med vrsticami to razbrati, 
potem je zanimiva ugotovitev: 
g. Ivica Meško je parkirala 
avto na mestu, kjer prometni 
znak prepoveduje celo vožnjo, 
prometno vzgojiti bi bilo pa 
potrebno vzgojiteljice.

Večini stanovalcev bloka 
Javornik št.54 se za vzorno 
sodelovanje z vrtcem lepo zah
valjujem.

Ravnatelj VVZ Ravne na 
Koroškem 

Rudi RANČ

KAZEN 
MORA BITI 
VZGOJNA

V prejšnji številki vašega 
časopisa sem v rubriki pisma 
bralcev zasledila pritožbo 
gospe iz Javornika. Njen ses
tavek se je nanašal na prob

lem v zvezi s parkiranjem 
pred javorniškim vrtcem. 
Gospa se je hudovala, ker je 
prevozila prometni znak, ki 
dovoljuje dovoz samo za 
potrebe vrtca, potem parkirala 
na nedovoljenem mestu in naj 
bi zato, pomislite, morala celo 
plačati kazen.

Menim, da je prav, da svoje 
mnenje o tem povemo tudi 
starši, ki svoje otroke dnevno 
vozimo v ta vrtec.

Sin obiskuje vrtec že leto in 
pol in poudariti moram, da 
me skozi ves ta čas spremlja 
problem- parkiranja na vedno 
zasedenem parkirnem prostoru 
pred vrtcem. Lahko si pred
stavljate, kako je staršem, ko 
zjutraj v slabem vremenu 
pripeljemo otroke in na majh
nem prostoru pred vrtcem 
nimamo možnosti parkirati. 
Čeprav je ta nemenjen temu, 
pa so tam pretežno postavljeni 
avtomobili neuporabnikov vrtca 
in celo taki, ki v nevoznem 
stanju že kar lep čas "domuje
jo" na parkirnem prostoru 
vrtca!

Potem se starši vedno 
pritožujemo pri tistih, ki so 
zaposlene v vrtcu in od njih 
zahtevamo tudi določeno 
ukrepanje v smislu rešitve 
problema. Vzgojiteljice pa, 
vemo, imajo vse drugačno nal
ogo, kot je pogajanje in 
razčiščevanje s sosesko. Pa 
tudi to bi verjetno opravile, 
če ne bi bile, na žalost, 
komunikacije z najbližjimi pre
bivalci zaradi stalnega 
uničevanja objekta in njegove 
okolice zelo slabe. Zato je 
razumljivo, da je izhod lahko 
tudi v denarnem kaznovanju, 
tako kot v vašem primeru, 
spoštovana gospa.

Seveda bi bilo prelepo - in se 
tudi ne bi oglašala, če bi bil 
problem le ta. Hujše so tiste 
neugodnosti, ki se tičejo 
neposredno naših malčkov. 
Starši smo bili zgroženi, ko 
smo izvedeli, da hodijo šolarji 
v hodnik vrtca z zverinskim 
tuljenjem strašili in prebujati 
malčke. Ali pa ko smo si 
temeljiteje ogledali igrišče, ki 
je namenjeno igri otrok na 
prostem. Na igrišču so stalno 
smeti, razbito steklo, pasji in

PREPIH

Prebivalcem občine 
Dravograd želimo ob 
prehodu v leto 1994 

vse najlepše, zlasti 
pa izpolnitev vseh 
želja po zdravju, 

sreči in zadovoljstvu.

Podpredsednik SO 
Dravograd

Dušan Kudrnovsky



od IVI Evi
povečalo stroške (Stanovanjsko 
podjetje Ravne).
5. Vse dekoderje moramo 
plačati in to precej drago.
Morda imate vi boljše ponud: 
nike? Na razpolago imate sedaj 
18 programov in kolikor mi je 
znano, vi osebno brezplačno 
(brez naše privolitve).

6. Vprašanje - zakaj kabli? Je 
morda to vprašanje iz neved
nosti? Vsak kabel, ki se strga iz 
takšnega ali drugačnega vzroka, 
moramo zamenjati in s tem ne 
obremenjujemo posameznikov.

srca, ko prebiram članek gospo
da Lesjaka v 20. št. Prepiha o 
ravenskem parku. Njegovo pisan
je si razlagam, kot da so 
nogomet, odbojka in gasilci 
krivi za stanje v parku. Če žoga 
zadane vejo ali drevo, se le-to 
zaradi tega prične sušiti, ko 
gasilci razvlečejo cevi, oveni 
trava....

Če bi pisec članka prebral v 
19.št. Prepiha članek "Rdeča le
pota" rdeč prah iz ŽR, bi 
drugače razmišljal. Bomo 
mogoče zaprli ŽR?

tudi človeški iztrebki, tako da 
je potrebno igrišče vedno 
najprej očistiti in šele kasneje 
se smejo na njem igrati naj
mlajši. O vedno znova polom
ljeni ograji pa se tako ne 
izplača več izgubljati besed! Z 
brezbrižnim odnosom do skup
ne lastnine (ali kakršnakoli že je 
po novem) in takim pisanjem 
pa samo še dodajate "nadobudni 
mladeži" potuho za njihova 
dejanja.

Martina Klobučar

Ca TV-jevci 
smo Krajani 
Prevalj
Začudena sem bila, gospa Ana 
Slanič, nad vašim pismom, 
objavljenim v 20. številki 
Prepiha (Koroškega časopisa), da 
ne veste, kdo so Ca TV - jevci. 
Osebno sem proti dopisovanju 
po časopisih, vendar sem tokrat 
naredila izjemo in vam na vašo 
željo odgovarjam javno.

Čudi me to, da niste seznanjeni 
s tem, kdo je lastnik sistema, 
ko pa se skoraj tedensko 
srečujemo v prostorih KS 
Prevalje in skušamo skupno 
reševati vaše probleme glede 
ogrevanja in podobno. Rada bi 
vam odgovorila na vaša 
vprašanja.

1. Naročnino smo morali 
povišati že iz vam znanih razlo
gov in pridajam, da se redni 
plačniki vzdrževanja niso 
pritoževali, med katere žal, vi 
ne sodite. Menim, da znesek 
220,00 SIT ni pretiran in bi 
morda za mnenje vprašali še 
upokojenca s pokojnino 
20.000,00 SIT 1?

2. Električno energijo plačujemo 
za glavno postajo, vse pod- 
postaje in poslovne prostore.

3. Zavarovali smo CaTV sistem - 
po vaše - za ogromne vsote. 
Zavarovanje je bilo nujno, kar 
kot upravljala' sedaj občutimo.

4. Najemnino plačujemo za 
prostoč, ki je tretiran kot 
poslovni prostor, kar je seveda

To so odgovori na vaša 
vprašanja, katere pa menim, da 
bi bila dolžna podati le rednim 
plačnikom.

Finančna poročila ima KS 
Prevalje pripravljena mesečno in 
jih poda v pregled odboru. Od 
KS Prevalje ni treba pričakovati, 
da bomo finančna poročila 
podajati preko TV zaslonov ali 
morda po časopisju kot je 
Prepih!

Vas, gospa Ana Slanič, kakor 
tudi vse krajane Prevalj, prisrčno 
vabim v prostore KS Prevalje, 
kjer si lahko ogledajo finančna 
poročila, podajo svoja mnenja 
in predloge. Zaželjene so tudi 
pisne pripombe, kritike in sve
tovanja.

Vsak uporabnik CaTV sistema 
mora že iz življenske prakse 
vedeti, da je za vsako stvar 
(avtomobil, osnovna sredstva, 
hiše... CaTV sistem)' potrebno 
vzdrževanje in za to tudi 
finančna sredstva.

Osebno bi se zahvalila vsem 
rednim plačnikom vzdrževanja 
za sodelovanje. Poudariti 
moram, da bi brez teh CaTV 
sistem na Prevaljah že propadel. 
Zato še vedno trdim, da pri 
plačilu vzdrževalnine velja geslo 
POŠTENJE VELJA!

Vodja strokovne službe 
KS Prevalje 

STANKA VAUH

FARSA!
Nisem ne strokovnjak ne kakšen 
pisec, vendar me stiska okoli

Najlažje je otroku vzeti igračo 
in mu prepovedati igro z njo, 
ne da bi vedel, zakaj.
Parka tako rekoč skoraj nihče 
ni vzdrževal, razen nekaj svetlih 
trenutkov v preteklosti. Ob 
odkritju Prežihovega spomenika 
je bi! park predstavljen v vsej 
svoji lepoti, potem pa pozabimo 
nanj, saj so slovesnosti končane. 
Če bi park govoril, bi verjetno 
dejal: "Sam sem, sam kot
kamen, ki ga kdaj pa kdaj kdo 
brcne, ne da bi se za tem 
zavedel svoje krivde.
"Nekaj malega so se trudili 
okoli čistoče tudi taborniki in 
gasilci. Klopi so se barvale 
samo takrat, ko so odgovorni 
za park bih še mlajši in so ver
jetno tja hodili na zmenke. Z 
gotovostjo pa bi trdil, da so 
nogometaši in funkcionarji 
Fužinarja še največ naredili v 
parku, ko je še bilo igrišče. 
Tudi za treninge je treba kositi 
travo, jo povaljati, ob koncu 
nogometne sezone se je sadila 
trava, pred goli, kjer je trava 
najbolj ppškodovana, so se 
vstavljali “buseni" s travo. Kdor 
tega noče videti, tudi videl ne 
bo. Na lepih ravnih poljih se 
igra nogomet in tenis. Ste že 
slišali za Wembley ali 
Wimbledon? Tam se obrača več 
denarja in se obnašajo temu 
primerno, naš Wembley pa je 
bil tu v parku. Ko ni bilo 
denarja, ni bilo nikogar v park, 
razen nogometašev, verjetno 
zaradi tega, ker se v nogomet
nih krogih obračajo ogromne 
vsote deviz. Sedaj, ko pa je 
prišla ‘Tolarska injekcija" v vred
nosti milijon in pol, bi vsi radi 
imeli domicil v parku. Kdaj se 
je v parku zbralo več ljudi-na 
rekreacijski nogometni tekmi ah

na proslavi? Iz pisarne se tega 
verjetno ne da videti.

Na Prevaljah se ob nedeljah 
zbere na tekmi Korotana vedno 
veliko ljudi, od predsednika 
občine in veljakov od drugod, 
do navadne "raje", kot bi rekli v 
žargonu.

Tam nimajo velikega ravnega 
polja, pa bodo ravno tako 
dobili pomožno nogometno 
igrišče. Ko sem obiskoval 
osnovno šolo, smo imeli telo
vadbo v parku in tudi vsa osta
la rekreacija se je odvijala tam, 
čeprav smo že imeli novi sta
dion. Tam smo imeli šolsko 
prvenstvo v odbojki, prvenstvo 
ŽR v nogometu, kros, gasilske 
vaje. Ali naj se te stvari odvija
jo na cesti ali naj zamro? Novi 
(stari) stadion si oglejte! Trava 
je dobra, kolikor je ni prizadela 
suša, ostalo pa, da se Bog 
usmili. Atleti se trudijo, kako 
pa jim uspeva, si preberite 
članek Iva Mlakarja o razgovoru 
s trenerjem atletov Zdravkom 
Kotnikom v 13.št. Prepiha.

Dajte Športnemu društvu 
Fužinar milijon in pol sredstev 
za vzdrževanje in dopustite jim, 
da dokažejo, kaj so sposobni 
narediti z volonterskim delom. 
Zdravniki priporočajo zdravo 
življenje. ZAKAJ BI BILO DREVO 
UPRAVIČENO DO BOLJŠEGA OZ. 
BOLJ ZDRAVEGA ŽIVLJENJA KOT 
MOJ! OTROCI???

Gospoda Ulcej in Halilovič s 
policije navajata dejstva, ki so 
prav grozljiva za našo majhno 
Koroško. Kriminal narašča, mlad
ina išče uteho v alkoholu in 
mamilih. Saj vendar ne mislimo 
zatiskati oči pred tem!

Šport privablja in združuje ljudi, 
ustvarja nova prijateljstva ter 
krepi človeka. Ne moremo ga 
gojiti na cesti in v gostilnah, 
gojimo ga na stadionih, v telo
vadnicah in TUDI V PARKIH!!!!!! 
Moja laična misel za konec: 
"BOLJE POHOJENA TRAVA V 
PARKU, KOT PA ČVRSTO, 
MLADO, LEPO RAščENO DREVO, 
POD NJIM PA DVA OD ALKOHO
LA OBNEMOGLA PETNAJSTLETNI
KA."

Darko Oder Kotlje
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Vam želijo vesele 
praznike in uspešno 
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Cenjenim strankam se najlepše 
zahvaljujemo za obisk, obenem 

Vam želimo vesel Božič ter 
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1994
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ql0SÌRANA ČRNA kRONÌkA

A RO H S 
TORBO

Če bo zaradi novih, zvišanih kazni za prekrške v 
prometu tudi na koroških cestah vsaj ena smrtna žrtev

Da se prav zares bližajo dolgi 
in veseli prazniki, kaže dejanje 
NN, ki je 15.12. vlomil v 
trgovino Mesnina Otiški vrh na 
Ravnah in odnesel mesa in 
izdelkov za 20.000 SIT. Direkcija 
tega podjetja ga obvešča, da ne 
bo odgovarjala za morebitno 
zataknjeno kost v njegovem 
grlu. Sicer pa naj ne "žre" toliko 
med prazniki, da mu po njih ne 
bo slabo. Svoj "nakup" naj si 
raje porazdeli čez vse leto 
1994, da ravenske mesarije ne 
bo slučajno ponovno obiskal.

manj, bo ta ukrep svoj namen že dosegel. Seveda pa bo 
šele čas pokazal, če lahko hujši udarec po žepih 
kršiteljev zares tudi prinese večjo varnost. In ni več 
novica, pa vendarle za osvežitev spomina: od lO.decembra 
veljajo za štirikrat višje kazni.
Ne želim sicer, da bi koroški 

vozniki izpadli kot notorični 
alkoholiki, pa vendar je alkohol 
na cestah tega dela Slovenije že 
od nekdaj bil pri vrhu vzrokov 
za prometne nesreče, zlasti za 
tiste z najhujšimi posledicami, 
smrtjo enega ali več udele
žencev. Zato morebiti ne bo 
odveč ponovno povedati, da 
lahko poslej kazen za vinjenost 
(in seveda tudi za kaj drugega) 
znaša do 48.000 tolarjev.

In, da ne bom samo grozil: 
kot že rečeno, seveda strožja 
kaznovalna politika sama po 
sebi ne more prinesti večje 
prometne varnosti. Še vedno je 
človek tisti, ki lahko k temu 
najbolj pripomore. Če hoče! Za 
ilustracijo pa še malo statistike. 
Iz policijskih zapisnikov zadnjega 
štirinajstdnevnega obdobja izha
ja, da je bilo na koroških cestah 
9 prometnih nesreč z bolj ali 
manj hudimi posledicami. Pri eni 
izmed njih naj bi eden izmed 
udeležencev (voznik osebnega 
avtomobila) v času nesreče v 
krvi imel kar 2,4 grama na 
kilogram alkohola.

Prav v zvezi s to nesrečo še 
razmislek: voznik, ki naj bi bil 
vinjen, nesreče sploh ni pov
zročil, marveč je šlo za klasično 
izsiljevanje prednosti drugega 
udeleženca. Pa vendar bo raz
plet zanimiv, saj povzročitelj 
nesreče ni “napihal" nič več kot 
0,00 promile. Iz tega pa seveda 
ne gre sklepati, da nesreče 
povzročajo trezni vozniki, pijani 
pa so samo žrtve!

Smrt po 
udarcu

Že nekajkrat sem v svojih 
kronikah poročal o nenavadno

močni agresivnosti ljudi, ki ima 
bržkone - vsaj po moje - precej 
korenin svojega zla tudi v 
nenehnem medijskem .pritisku na 
ljudi v zvezi z vojno v Bosni. 
Kar nekako navadili smo se, da 
tudi najbolj tragične in krvave 
dogodke spremljajo bolj hladno, 
neprizadeto. Na nemalo koga pa 
to lahko vpliva tudi drugače: 
zlomijo se nekakšne notranje 
zavore in v kriznih ali kritičnih 
situacijah pride do grobega rea
giranja. Tudi v zadnjem obdobju 
je bilo v policijski kroniki zabe
leženih nekaj pretepov s hujšimi 
posledicami. Zdaj pa se je žal 
pokazalo še, da je udeleženec 
ene- ga izmed takšnih pretepov, 
ki jih je "fasal" zgolj s pestjo, 
kasneje v bolnišnici tudi umrl. 
Nas bo tudi to pustilo spet 
hladne?

Telešček
Komu je želela ugajati K.T. iz 

Slovenj Gradca, za zdaj še ni 
znano. Dejstvo pa je, da je 
odšla v Namo in si brez plačila 
"izposodila" spodnje perilo 
tako imenovani body ali, kot bi 
mu jaz rekel lepo po slovensko 
"telešček". Kaže pa, da je K.T. 
že ob tem svojem "nakupu" 
vedela, da je ni dovolj skupaj 
za ukradeni modni dodatek in 
je mimogrede, prav tako po 
francosko, vzela še tri čokolade 
in štiri kinderjajčke. "No, zdaj s 
teleščkom ne bo prišla niti do 
drugih jajčk, posladkati in 
zdebeliti pa se tudi ne bo 
mogla," bi to komentiral moj 
prijatelj (gostilničar) Miran, ko bi 
izvedel, da so K.T. blago zasegli 
in vrnili trgovini.

Bližajoče praznike potrjuje še 
en dogodek. Za zdaj prav tako 
še neznani storilec (NN) je iz 
Tovarne ivernih plošč Otiški vrh 
odnesel kovinski embalirni 
strojček, vreden 94.600 SIT- 
Storilca bodo najbrž odkrili med 
prazniki, ko bo nekdo prijavil, 
da je prejel preveč profesionalno 
zavita darila.

Jemal na 
veliko

Trinajsti tega meseca je bil - 
glede na polocijsko kroniko - 
kar vreden svojega renomeja. V 
rubriki kriminaliteta je bilo tega 
dne zabeleženih kar 6 kaznivih 
dejanj.

Zastavonoša, ki so ga prijeli 
tega dne, je vsekakor M.H. iz 
Slovenj Gradca. Prav zares je 
"haral" v svetu kriminala. Za 
objekt svojega delovanja si je 
izbral bivšo ravensko železarno. 
Tako je v podjetju STO odtujil 
ploščato železo za rezanje, v 
energetiki je vzel tri plinske 
jeklenke in 22 kg C02 ter 
argonina in za navrh še 20 kg 
C02 plina. V Metalu Ravne pa 
200 metrov cevi, nekaj profilov, 
27 komadov pločevine in cevne 
krivine. Posegel pa je tudi v 
svoj bivši dom, saj je svoji 
nekdanji ženi odnesel hladilnik, 
sesalec in televizor. V 
družbenem sektorju naj bi 
deloval tako, da je z delovnimi 
nalogi prikazoval višjo porabo 
potrošnega materiala in delovnih 
sredstev. Robo so mu zasegli na 
njegovem domu. M.H. je naredil 
toliko tega, da mu pri kadiji 
tudi sklicevanje na zakon o 
lastninjenju ne bo kaj prida 
pomagalo.

Še en za zdaj neznani storilec 
se zavzeto pripravlja na bližnje 
praznike. Iz stanovanja F.J. v 
Črni je namreč odnesel glasbeni 
stolp in zvočnike. To bo prav 
zares prava party. Upajmo, da 
bo tudi glasba dobra in da bo

na "čago" povabljen pravi lastnik 
sound matchine.

Leti kot aboh
Če bo v prihodnjih dneh 

kakšen lovec sestrelil aboha s 
črno torbico v kljunu, naj jo 
prosim vrne lastniku M.O. 
Torbico mu je namreč nekdo 
sunil v hotelu Mant na Ravnah. 
V njej pa je poleg žepnega 
kalkulatorja bile še štempiljka 
Društva za prosto letenje Aboh 
Ravne na Koroškem. Sklepati je, 
da je torbico pač odnesel 
kakšen izmed pernatih "sočlanov" 
tega društva.

Dravograjska Venera (bistro 
Venera) z enim izmed svojih 
obiskovalcev in oboževalcev ne 
bo nič kaj zadovoljna. S.O. iz 
Dravograda je namreč utemel
jeno osumljen kaznivega dejanja 
poškodovanje tuje stvari. V tem 
lokalu je namreč 4.12. igral na 
avtomatu poker in izgubil okoli 
40.000 SIT. Iz jeze ga je zagnal 
po tleh in povzročil za 80.000 
tolarjev škode. S.O. je, kot kaže, 
pozabil, da proti avtomatu nikoli 
ne moreš zmagati, saj zna s 
svojo “pokerfaco" prav zares 
odlično blefirati. Za ta denar je 
bolje igrati na lotu, še zlasti če 
je trafikantka prava Venera.

Poleg časa praznikov je zdaj 
še čas kolin. Pomanjkanje 
pripomočkov pa nekateri rešijo 
na najlažji možni način. Tako je 
J.K. iz Slovenj Gradca
utemeljeno osumljen tatvine. Iz 
kleti na Legnu naj bi odnesel 
stroj za mletje mesa in K.N. 
tako oškodoval za 3000 sit. 
Bojda mu bivši lastnik najbolj 
zameri, ker ga ni povabil na 
koline ali klobase. Saj veste za 
tisto staro zgodbo: "Jutri bomo 
klali, prosim postavite se v 
vrsto."

Kovač na mizi
Dokaj nedostojno se je vedel 

tudi V.P. iz Dravograda, ki je 
utemeljeno osumljen kaznivega 
dejanja poškodovanje tuje stvari. 
V gostilni Kovač v Danijelu naj 
bi bil namreč poškodoval 
namizni nogomet in lastnico 
A.R. oškodoval za 70.000 sit. 
Policija zdaj raziskuje, ali je 
gost nogomet razbil s svojo 
težko kovaško roko ali pa je na 
namiznem nogometu igral s 
pravo nogo. Kakorkoli že, 
sodnik (tisti z lasuljo in ne s 
piščalko) ga bo zagotovo z 
rdečim kartonom začasno 
odstranil z igrišča.

T.l.
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NOROST 
SIL VESTRSKE 
NOČI

V decembru se marsikje do 
zadnjega izpraznijo plitvi 
žepi, policija ima navadno v

tem času največ dela, a 
norost zadnje decembrske 
noči se bliža enako hitro

IZ PONUDBE KOROŠKEGA GOSTINSTVA

Slovenj Gradec, hotel Kompas 
Za silvestrski večer bo treba odšteti 4000 tolarjev, V ceno je 

vključen aperitiv in meni: mozaik - šunka s hrenom, dvojna 
krepka juha z mesom, rokovnjaški zrezek, puranov medaljon s 
smetano, mešana priloga, solata z jajčkom, sladica - Kompaso
va rezina, kava, šampanjec, kisla juha. Igral bo ansambel 
Klasik. Imajo še nekaj prostora. Tudi za novoletni ples, za 
katerega bo veljala vstopnica 500 tolarjev, še sprejemajo rezer
vacije.
Slovenj Gradec, Bellevue
Lani je bil slab obisk in račun za silvestrovanje se ne izide. 
Imeli bodo samo novoletni ples. Igrali bodo Šibovniki, rezer
vacije še sprejemajo.
Dravograd, hotel Košenjak
Silvestrovanja ne bo. Ansambli so dragi, prostora ni veliko in 
tudi njim se račun ne izide, pravijo. Za novoletni ples še 
niso povsem zasedeni, vstopnica bo veljala 600 tolarjev, 
vračunan je aperitiv. Igral bo Branko Gradišnik.
Ravne na Koroškem - Nama
V Nami so povsem zasedeni. Karta za silvestrovanje je stala 
2500 tolarjav, za novoletni ples pa 1000 tolarjev. Silvestrski 
meni so sestavili tako: aperitiv, ocvrti kaneloni z možganovim 
nadevom, tatarska omaka, prekajena bržola z brusnicami, fina 
priloga, sestavljena solata, sahar torta, kava, šampanjec. Igral 
bo ansambel Koroški pozdrav.
Kotlje, hotel Rimski Vrelec
V veliki restavraciji so za silvestrski večer računali 3800 tolar
jev v mali pa 3400, karta za novoletni ples je stala 1000 
tolarejev. Popolnoma so zasedeni. Igral bo ansambl Albatros. 
Menija niso hoteli izdati, deloma zaradi konkurence, deloma 
pa zato, da ostane presenečenje.
Mežica, hotel Peca
Hotel je deloma zaseden z gosti iz Madžarske, za domače 
goste, ki bi želeli tam preživeti najdaljšo noč, imajo še nekaj 
prostora. Silvestrovanje pri njih stane 1500 tolarjev, novoletni 
ples pa 500 tolarjev. Ponovili bodo že preizkušen dober meni 
iz prejšnjih let, podrobnosti niso izdali.
Črna na Koroškem, hotel Planinka
Za silvestrsko noč so polno zasedeni. Njihovi gostje bodo ob 
domačinih še Madžari in Ptujčani. Silvestrovanje je pri njih po 
30 mark, igral bo ansambel Pan-pan, v meniju pa bodo 
ponudili domače specialitete. Za novoletni ples vstopnine ni.

kot 
vsako 
leto.
Frizerske 
škarje, 
pa rfu m i 
n poma
de, red
ko nošen 
nakit, 
naj lepše 
obleke in 
elegantni 
salonarji čakajo na vzne
mirljiv trenutek, da se 
pokažejo v polnem sijaju 
večerne osvet-ljave.

Mesta na Koroškem so 
praznična bolj kot kdajkoli. 
Na Ravnah ni bilo še nikoli 
toliko bleščave. Redke razno
barvne žarnice, bolj primerne 
za pust kot novoletno kra
sitev, so večinoma zamenjale 
preproste lučke s čisto svet
lobo. Prežihova, Partizanska 
in trg razveseljujeo oko in 
prvič po mnogih letih 
zamenjujejo dolgočasno 
mrtvilo s prazničnim 
vzdušjem. V Dravogradu je 
na trgu pravljična vas s 
hiškami, v raztežaju med 
cestnimi svetilkami in 
pročelji hiš pa se v gostih 
nizih bleščijo lučke. Slovenj 
Gradec že na vpadnicah tiho 
in elegantno vabi v 
prazničnost svojega mesta. 
Od drugih mest se razlikuje 
s postavitvami velikih novo
letnih jelk na številnih krajih.

Jolgocasje m stereotip je 
tako končno nadomeščeno z 
vsaj kančkom elegance, 
okusa in pripravljenostjo 
narediti svoje mesto lepo za 
praznik, za čas polnih bife
jev, vsakovrstnih barov in 
gostiln, čas radodarnosti, 
prepirov in morda tuintam 
celo prave veselosti, ker 
tako pač mora biti, in 
navsezadnje tudi to mine. V 
hribih nad Radljami živi 
samotar, ki ga ne zanimajo 
novoletni meniji in pokanje 
pri odpiranju steklenic 
šampanjca. Na novega leta 
dan si bo slabe zobe pre
vlekel s stanici papirjem in 
odšel voščit kakemu sosedu, 
pa bo opravljeno. Tudi tako 
se da. Izbira je prosta. 
Doma, v hotelih, v hribih ali 
kar na ulj^i,- kajti Prevalje 
bo imelo pravo ulično 
pričakovanje novega leta - 
kjerkoli pač, da bo le vese
lo.

Z. S.
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"PREPUSTIMO 
SE FAN
TAZIJI"
Prihajajoči praznični dnevi 
nežnejšemu spolu narekujejo 
obisk frizerja. Pri tem sploh ni 
najbolj pomembno, ali se bomo 
te dni odpravili na slavnostno 
večerjo ali silvestrovanje v 
kakšno restavracijo ali pa bomo 
praznike preživeli kar doma. Za 
praznične dni se pač spodobi 
tudi pražnje urejeno stanovanje, 
praznična obleka, praznično 
obložena miza in kajpada- 
praznična frizura. In kaj v teh 

dneh svetujejo frizerji?

Bojan Jurgec je gotovo eden 
od najbolj znanih koroških friz
erjev in za Prepih je povedal: 
"Poudarek modnih trendov za 
obdobje jesen in zima je na' 
zdravih in negovanih laseh in v 
modi so jesenske barve. Pri tem 
velja dodati, da je pomembno, 
da lase negujemo z visoko 
kvalitetnimi balzami in ostalimi 
preparati za nego las in teh 
kakovostnih preparatov v obliki 
fluidov, kapljic ali krem z 
dodatkom silikona je na našem 
trgu v zadnjem času res dovolj. 
Sedaj so moderne tako imeno
vane soft barve, ki vsebujejo le 
majhen odstotek oksidov ali so 
brez njih.
Sicer pa si nežnejši spol z dol
gimi lasmi ob novem letu 
oziroma na Silvestrovo lahko 
pogumno počeše lase navzgor. 
To bo seveda najbolje opravil 
frizer, če pa si ženske poma

gajo
same, pa so za praznične 
večere primerne tudi kite z 
raznimi modnimi dodatki. V teh 
dneh se lahko prepustimo fan
taziji in na lase dodamo tudi 

kakšen svetleči gel. 
Umetni lasni 
vložki so zelo 
primerni za 
svečane pričeske, 
za svečane dni pa 
ne kaže pozabiti 
na modni nakit. 
Dodati velja tudi 
to. da mora biti 
frizura skladna z 
obleko," je povedal 
Bojan Jurgec in 
dodal, da koroško 
okolje vendarle ni 
več tako konserva
tivno, da vsaj ob 

teh dneh ne bi smeli videti 
tudi kakšne bolj drzne pričeske. 
Sicer pa: za frizerje v teh pred
prazničnih dneh ni

počitka in goto
vo vsi koroški frizerji delajo 
tudi na Silvestrovo, večina do 
14. ure.

mp

/ N

Vsem občanom 
občine

Slovenj Gradec 
želim prijetne 

božične praznike in 
srečno Novo leto

1994!

Predsednik SO 
Slovenj Gradec

Ivan Uršič

slovenj gradeč
UKV 97,2 IN 88,9 MHz STEREO
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KOMISIJSKA PRODAJALNA IN PRODAJALNA NA 
DROBNO

Danica Miklavc
Radlje - Muta Tel.: 0602 72 736
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S G P KOGRAD DRAVOGRAD
GRADBENO PODJETJE

STAVBENIK
-------------------- d. o. o. ----------------------
PREVALJE
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MERX TURISTIČNO GOSTINSTVO 
PODJETJE KOŠENJAK DRAVOGRAD

è

V Božičnem in prednovoletnem času Vam
priporočamo obisk naših lokalov:

> HOTELA KOŠENJAK
> preurejene RESTAVRACIJE NA KLANCU
> RESTAVRACIJE VIČ
> GOSTILNE MEŽA

nudimo Vam bogat izbor jedi 
** sprejemamo zaključne skupine 
*** vabimo Vas na NOVOLETNI PLES v hotel 

Košenjak (rezervacije: 0602 / 83 - 073

ŽELIMO VAM VESEL BOŽIČ IN SREČNO 
NOVO LETO 1994

PA PA-GAT, d.o.o Slovenj 
1 ■ Gradec

Glavni trg 2b
Tel.: 0602 / 41 276, 41

> NOVOLETNI PLES V
RESTAVRACIJI BELLEVUE: sobota, 

1994 ob 20

i MOJ 
LEGEN I 
NOVOLETN.

‘Voščimo ovesek t rožnike in 

srečno) 9{pvo kto.

MESARIJA LEČNIK

* *
-K+

_ _ _ <
LEČNIK g a
RAVNE/KOR. ±7

*

RAVNE ~K

»v

Cenjenim strankam in gostom se zahvaljujemo 
za zaupanje v letu 1993, hkrati pa si želimo in 

upamo, da bomo tudi v letu 1994 lahko 
izpolnili vaše želje in pričakovanja.

Želimo Vam vese! Božič in srečno Novo leto

O.^
* *

1994
Kolektiv LEČNIK
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Vzglavnik
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Zajedalec,
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Nasilna
kraja
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igral. Eva
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Nobelov 
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ska
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čna bitja Rako

Pirnat
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Majhno
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Munchni
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selivka
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položaj
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nič

Podzemna
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Japonski
denar
Slovenski
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rimskih
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ime
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sadja
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Avtor križanke: 
F. NOVAK
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novoiETfin nncRfiDfin KRižnnicn
Kupon zo nagradno križanko:

Geslo se glasi:

PREPIH

NAGRADE:
1. 10.000,00 Sit
2. 6.000,00 Sit
3. Fotomonografija Mežiške doline

Geslo iz nagradne križanke pošljite na naslov: ČZP VORANC, 
Čečovje 5, Ravne na Koroškem, najkasneje do 7. januarja 1994. 
Zraven priložite kupon iz Prepiha.



Iv

Se^utt

- “Sife. Mfiteu* Pxewdje,
- Sife eiftne&to. Potute «a, %n.
- Si£e e&fineteO' Sfovenf

W¥

• „fp •
•

•

mij * # •
•

•
0 •

mm

Obveščamo in vabimo Vas, da preživite zaključek starega leta skupaj z nami v "GOSTILNI 
BEGANJ DRAVOGRAD". V prijetnem ambientu - kmečki sobi - Vam bomo postregli z izbranimi 

jedili in pijačo. Rezervacije sprejemamo osebno ali po tel.. 85-045.



POSLOVNA ENOTA ZA KOROŠKO SLOVENJ GRADEC,
POHORSKA CESTA 15 (avtobusna postaja) 
tel: 0602 41 591, 41 813, fax: 41 814

PREDSTAVNIŠTVA:

RADLJE OB DRAVI, TEL.: 0602 71 942, 71 138 

RAVNE NA KOROŠKEM, TEL.: 21 346 

DRAVOGRAD (AMD baza), TEL.: 83 987

Tudi v novem letu Vam nudimo najugodnejše pogoje avtomobilskega kaska - brez doplačila za
krajo vozila.

Zavarovalnica z najdaljšo tradicijo in največjim številom zavarovancev na Koroškem, Vam želi srečen
Božič in uspešno leto 1994

ŽIVLJENJE GRE NAPREJ, IN MI Z VAMI

AUT0M0T0R TRGOVINA IN SERVIS d.d. Celje
DE KOROŠKA - SLOVENJ GRADEC in RAVNE 

SE PREDSTAVLJA:

RAVNE NA KOROŠKEM
O prodaja vozil LADA, HYUNDAI, RENAULT, ŠKODA,
O posredujemo nakup in prodajo rabljenih in karamboliranih 

vozil, možnost kredita in "leasing" nakupa 
O pri nakupu LADE ali CITROENA v mesecu decembru prijetno 

presenečenje
O prodaja rezervnih delov: CIMOS CITROEN, RENAULT,C 

HRYSLER, LADA itd:
O motorno olje za samo 220,00 SIT za 1 
O prodaja na čeke brez obresti

DELOVNI ČAS: 8h - 15.30h, Tel.: 0602 23 151 trgovina in 
prodaja vozil

SERVIS RAVNE NA KOROŠKEM
O pooblaščen za vozila CIMOS CITROEN, LADA, CHRYSLER 
O ročno pranje in notranje čiščenje vozil 
O možnost plačila uslug na čeke brez obresti

DELOVNI ČAS:

SLOVENJ GRADEC
O prodaja vozil CIMOS CITROEN, LADA, ŠKODA, VW 
O prodaja po sistemu "staro za novo" in "staro za staro", 

kredit in možnost "leasing" nakupa 
O pri nakupu vozila CIMOS CITROEN lahko svoj rabljen 

avto uporabljate do dobave novega 
O prodaja rezervnih delov: LADA, CITROEN, TAM, RENAULT 
O motorno olje za samo 220,00 SIT za 1 
O prodaja na čeke brez obresti 
DELOVNI ČAS: 7h - 18h, v soboto 7h - 12h 
Tel.: 0602 41 054 (trgovina); 41 461 (prodaja vozil)

SREČEN BOŽIC IN NOVO LETO TER SREČNO VOZ V LETU ’94
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POSLOVNA ENOTA 

KOROŠKA 
SLOVENJ GRADEC 
Vorančev trg 2 

Tel.: 0602/41-842 41-843 
direktor: 41-844 

PREMOŽENJSKA 
ZAVAROVANJA

41-841 
Fax.: 0602/41-480

PREDSTAVNIŠTVI:
Ravne na Koroškem 
Trg svobode 12/a

Tel.: 0602/23-658

Radlje ob Dravi 
Mariborska cesta 8

Tel.: 0602/73-024

STE POIV 
POLNO 

AVTO»

Mi

Študijska knjižnica
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smo! Zato smo ga 
naredili cenejšega!

Poleg tega pa ponuja paketno zavarovanje še naslednje prednosti:

COBISS o

□
□
□
□
□
□
□
□
□
□
□
□

sami se boste odločili o vsebini Vašega paketa, 
kasko zavarovanje je v paketu 20% cenejše,
10% popust za vsa ostala zavarovanja v paketu, 
popust za takojšnje plačilo, 
možnost obročnega brezobrestnega odplačevanja,
pri kraji ali uničenju avtomobila Vam povrnemo denar za nakup novega, 
v primeru poškodbe Vašega avtomobila Vam krijemo stroške najema drugega vozila, 
zavarovanje pravne zaščite Vam krije morebitne stroške odvetnikov in sodnega postopka, 
turistično zavarovanje za potovanja v prostem času,
Triglavov bonus - nagrada za Vaše preudarno ravnanje v prometu,
dodatni popust za zvestobo Zavarovalnici Triglav,
enake pogoje zavarovanja za posameznike kot za podjetja

VESELE BOŽIČNE PRAZNIKE IN 
SREČNO NOVO LETO 1994

ZAVAROVALNICA TRIGLAV d.d.

g ms
PODJETJE ZA EKONOMSKE, 
FINANČNE IN KNJIGOVODSKE 

STORITVE

RIZMA'
ZLATO, SREBRO, MENJALNICA

| Poslovne enote:
Prizma Dravograd,

tel.: 0602 84 739 
Prizma Slovenj Gradec

tel,: 0602 42 861

Plačilni kartici

Tel,: 0602 83 276 
Fox: 0602 83 627 

Dravograd 
Trg 4, julija 34

‘Pes e te

BOUTIQUE 
P*"' PRIZMA
■hMMÉl

DRAVOGRAD
Zlati in srebrni nakit,
Kristal ter izdelki
domače in umetne
obrti,
Stenske ure,
Ročne ure LORENZ,
STARO ZLATO 
ZA NOVO

GALERIJA 
PRIZMA 

SLOVENJ GRADEC

Unikatni nakit z 
dragimi kamni, 
unikatni kristalni 
izdelki,
prodaj n e razsta ve 
različnih umetnin

menjalnica
m FREE SHOP

praznii(e in Srečno 1994
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